

ဗျာဒိတ်ကျမ်း

ရှင်ယောဟန်က ဤစာစောင်အကြောင်းကို ပြောဆိုခြင်း

1 ဤအရာသည် ယေရှုခရစ်၏ဗျာဒိတ်ဖြစ်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် မိမိအစေခံတို့အား ကာလမကြာမမြင့်မှီ မည်သို့ဖြစ်လာမည်ကို ပြသခြင်းငှါ၊ သူ့အား ဤအရာတို့ကို ဖွင့်ပြတော်မူ၏။ ခရစ်တော်သည် မိမိအစေခံယောဟန်အား ထိုအရာတို့ကို ကြိုတင်ပြတော်မူရန် မိမိကောင်းကင်တမန်ကို စေလွှတ်တော်မူ၏။ ²ယောဟန်သည်လည်း ဘုရားသခင်ထံတော်မှလာသော နှုတ်ကပတ်တော်နှင့် ယေရှုခရစ်ပြောသောသမ္မာတရားကို မြင်သမျှအတိုင်း ပြောပြ၏။ ³ဤဘုရားသခင်ထံတော်မှလာသော ဤနှုတ်ကပတ်တော်ကို ဖတ်ရှုသောသူသည် မင်္ဂလာရှိ၏။ ထိုနောက် ဤနှုတ်ကပတ်တော်ကိုကြား၍ ရေးထားသည့်အတိုင်း လုပ်ဆောင်သောသူတို့သည် မင်္ဂလာရှိကြ၏။ အကြောင်းမူကား၊ အချိန်ရောက်လုနီးပြီ ဖြစ်၏။

ယောဟန်က ယေရှု၏သတင်းစကားများကို အသင်းတော်များထံသို့ ရေးသားခြင်း

⁴ငါယောဟန်သည် အာရုံပြည်*၌ရှိသော အသင်းတော်ခုနှစ်ပါးဆီသို့ စာရေးလိုက်ပါ၏။ ပစ္စုပ္ပန်၊ အတိတ်၊ အနာဂတ်ကာလအစဉ် ရှိတော်မူသောသူထံတော်မှလည်းကောင်း၊ သူ၏ပလ္လင်တော်ရှေ့၌ရှိသော ဝိညာဉ်ခုနှစ်ပါးထံတော်မှလည်းကောင်း၊ ⁵စစ်မှန်သောသက်သေဖြစ်တော်မူသောယေရှုခရစ်အထံတော်မှလည်းကောင်းကျေးဇူးတော်နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းသည်

အာရုံပြည် အာရှတိုက်၏အနောက်ဘက် (အခုခေတ်တွင် တူရကီဟုခေါ်သည်။)

သင်တို့၌ရှိပါစေ။ သူသည် သေခြင်းမှ ပထမဦးဆုံးရှင်ပြန်ထမြောက်လာသူ ဖြစ်၏။ သူသည် လောကီဘုရင်အပေါင်းတို့၏အုပ်စိုးသူ ဖြစ်၏။ သူသည် အကျွန်ုပ်တို့ကိုချစ်၍ မိမိအသွေးတော်ဖြင့် အကျွန်ုပ်တို့အပြစ်များမှ လွတ်မြောက်စေတော်မူသောသူ ဖြစ်၏။ ⁶ယေရှုသည် အကျွန်ုပ်တို့ကို နိုင်ငံတော်တစ်ခုအထံ၌ ဖြစ်စေတော်မူ၏။ မိမိခမည်းတော်ဘုရားသခင်ကို အစေခံသောယင်ပုရောဟိတ်များအရာ၌ အကျွန်ုပ်တို့ကိုခန့်ထားတော်မူ၏။ သူ၌ဘုန်းအသရေနှင့်တန်ခိုးတော်အစဉ်အမြဲရှိပါစေသော။ အာမင်။*

⁷ကြည့်ရှုလော့၊ ယေရှုသည် မိုဃ်းတိမ်နှင့် တကွ ကြွလာတော်မူမည်။ လူအပေါင်းတို့နှင့် ကိုယ်တော်ကို ထိုးဖောက်သောသူတို့သည်လည်း ကိုယ်တော်ကို မြင်ရကြလိမ့်မည်။ မြေကြီးသားအပေါင်းတို့သည် ကိုယ်တော်ကြောင့် ကျယ်လောင်စွာ ငိုကြွေးမြည်တမ်းရကြလိမ့်မည်။ အမှန်စင်စစ် ဤအရာသည် ဖြစ်ပျက်လိမ့်မည်။ အာမင်။

⁸“ငါသည်အာလဖဖြစ်၏။ ဩမေယ*လည်း ဖြစ်၏ဟု အနန္တတန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံတော်မူ၍ ပစ္စုပ္ပန်၊ အတိတ်၊ အနာဂတ်ကာလအစဉ် ရှိတော်မူသော ထာဝရအရှင် ဘုရားသခင် မိန့်တော်မူ၏။”

⁹ငါသည် ခရစ်တော်၌ သင်တို့အစ်ကိုယောဟန်ဖြစ်၏။ အကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်

အာမင် အာမင်ဟု ပြောဆိုခြင်း၏အဓိပ္ပါယ်မှာ ခိုင်မာစွာ သဘောတူခြင်းကို ဆိုလိုသည်။

အာလဖ၊ ဩမေယ ဂရိစာ၏အစနှင့်အဆုံးဖြစ်သောဗျည်းအက္ခရာများ၊ အနက်အဓိပ္ပါယ်ကား အဦးဆုံးနှင့်နောက်ဆုံးဖြစ်သည်။

၌ တစ်လုံးတစ်ဝတည်း ဖြစ်၍၊ အကျွန်ုပ်တို့သည် အရာခပ်သိမ်းကို၎င်း၊ ဆင်းရဲဒုက္ခကို၎င်း၊ နိုင်ငံတော်နှင့် သည်းခံစိတ်ရှည်ခြင်းတို့ကို မျှဝေကြ၏။ ယေရှု၏သမ္မာတရားနှင့် ဘုရားသခင်၏ အနာဂတ္တိကျမ်းစကားပေါ်တွင် သစ္စာရှိခြင်းကြောင့် ငါသည် ပတ်မုကျန်း* တွင် နေရ၏။¹⁰ သခင်ဘုရား၏နေ့ရက်တွင် ဝိညာဉ်တော်သည် ငါ့ကို ထိန်းချုပ်၍ ငါ၏နောက်တွင် တံပိုးသံကဲ့သို့ ကျယ်လောင်သောအသံကို ကြား၏။¹¹ ထိုအသံက “ဤတွေ့မြင်ရသောအရာအားလုံးတို့ကို စာစောင်ထဲ၌ ရေးထားလော့။ ထိုနောက် ထိုအရာကို ဖောက်မြို့၊ စမုရနမြို့၊ ပေရဂံမြို့၊ သွာတိရမြို့၊ သာဒိမြို့၊ ဖိလဒေလပိမြို့နှင့် လောဒိကီမြို့၌ရှိသော အသင်းတော် ခုနှစ်ပါးထံသို့ ပို့လော့” ဟုဆို၏။

¹² ထိုသို့ ငါနှင့်စကားပြောသောသူကို ငါလှည့်၍ ကြည့် သောအခါ ရွှေမီးခုံခုနှစ်လုံးကို မြင်ရ၏။¹³ မီးခုံများအလယ်၌ “လူသားတော်နှင့်တူသော”* သူတစ်ဦးကို ငါမြင်၏။ သူသည် ခြေထိတိုင်အောင် ရှည်သောဝတ်လုံကို ဝတ်ဆင်ထား၍ ရင်တော်၌ ရွှေခါးပန်းကို စည်းထားလျက်ရှိ၏။¹⁴ သူ၏ခေါင်းတော်နှင့် ဆံပင်တော်တို့သည် ဖြူသောသိုးမွှေးကဲ့သို့၎င်း၊ နှင်းပွင့်ကဲ့သို့၎င်းဖြစ်၏။ မျက်စိတော်သည် မီးလျှံကဲ့သို့ ဖြစ်၏။¹⁵ ခြေတော်သည် မီးထဲတွင် တောက်ပနေသော ကြေးဝါးကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ အသံတော်သည် ရေလှမ်းမိုဃ်းသောအသံကဲ့သို့ ကြားရ၏။¹⁶ သူ၏လက်ျာလက်တော်ထဲ၌ ကြယ်ခုနှစ်လုံးကို ကိုင်ထား၏။ အသွားနှစ်ဘက်ရှိသောထက် သည့်သန်လျက်သည် သူ၏ပါးစပ်ထဲမှ ထွက်၏။ သူ၏မျက်နှာတော်သည် ထွန်းတောက်သောနေကဲ့သို့ ဖြစ်၏။

ပတ်မုကျန်း: အေးကျင်း ပင်လယ်မှ သေးငယ်သော ကျွန်းစု၊ အာရှတိုက်၏ပင်လယ်ကမ်းခြေအနား (ယခုခေတ်တွင် တူရကီ) ဟုခေါ်သည်။

လူသားတော်နှင့်တူသော ဤဝေါဟာရများကို ဒဲယေလ 7:13 မှ “လူသား”သည် ယေရှုက မိမိကိုယ်ကို အသုံးပြုခဲ့သောနာမဖြစ်သည်။

¹⁷ ထိုသူကို ငါမြင်သောအခါ ငါသည် လူသေကဲ့သို့ သူ၏ခြေတော်ရင်း၌ လဲလျက်နေ၏။ သူ၏လက်ျာလက်ကို ငါ့အပေါ်သို့ တင်ပြီး “ကြောက်ရွံ့ခြင်းမရှိနှင့်။ ငါသည် အဦးဆုံးနှင့် နောက်ဆုံးသောလူဖြစ်၏။”¹⁸ ငါသည် အသက်ရှင်သောသူဖြစ်၏။ ငါသေခဲ့၏။ သို့သော်လည်း ကြည့်လော့။ ငါသည် အစဉ်အမြဲ အသက်ရှင်၏။ သေခြင်းနှင့် မရုဏာနိုင်ငံ၏သော့ကို ငါကိုင်ထား၏။¹⁹ ထို့ကြောင့် သင်မြင်ရသောအရာတို့ကို ရေးထားလော့။ ယခုဖြစ်နေသောအရာနှင့် နောင်ဖြစ်လာမည့်အရာတို့ကို ရေးသားလော့။²⁰ ငါ့လက်ျာ၌ သင်မြင်သောကြယ်ခုနှစ်လုံးနှင့် ရွှေမီးခုံခုနှစ်လုံး၏လျှိုဝှက်သော အနက်အဓိပ္ပါယ်မှာ ရွှေမီးခုံခုနှစ်လုံးသည် အသင်းတော်ခုနှစ်ပါးဖြစ်ပြီး ကြယ်ခုနှစ်လုံးသည် အသင်းတော်ခုနှစ်ပါးတို့ကိုအုပ်သောတမန်များ ဖြစ်ကြ၏။

ဖောက်အသင်းတော်ထံသို့ ယေရှု၏စာ

2 “ဖောက်မြို့၌ ရှိသောအသင်းတော်၏တမန်ကို ဤသို့စာရေးလော့။ လက်ျာလက်၌ ကြယ်ခုနှစ်လုံးကိုကိုင်၍ ရွှေမီးခုံခုနှစ်လုံးအလယ်၌ သွားလာသောသူက ဤအရာများကို သင်အား ပြောကြား၏။² သင်သည် မည်သည့်အရာလုပ်သည်ကို ငါသိ၏။ သင်သည် မရပ်မနားဘဲ ပင်ပန်းစွာ လုပ်ဆောင်နေ၏။ သင်တို့သည် မကောင်းသောသူများတို့ကို လက်မခံကြောင်း ငါသိ၏။ သင်သည် တမန်တော်* အစစ်အမှန်မဟုတ်ဘဲ တမန်တော်ဖြစ်ယောင်ဆောင်သောသူတို့ကို စုံစမ်းစစ်ဆေး၍၊ လှည့်ဖြားသောသူ ဖြစ်သည်ဟု သိရ၏။³ သင်တို့သည် မရပ်မနားဘဲ ဆက်လက်ကြိုးစားလျက်ရှိ၍ ငါ၏နာမကြောင့် ဒုက္ခဆင်းရဲခြင်းကို သည်းခံလျက် ရှိကြ၏။ ဤအရာများကို ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် မမောပန်းပါ။

တမန်တော် ယေရှုက သူ့ကိုအထူး ကူညီသူများအဖြစ် ရွေးကောက်ခဲ့သောလူများ။

4“သို့သော်လည်းသင်သည်ရှေးဦးစွာ၌ သင် ရှိသောချစ်ခြင်း မေတ္တာလျော့သောကြောင့် သင့်ကို ငါအပြစ်တင်၏။ 5ထို့ကြောင့် သင်မလဲ မှီ အရင်နေရာအရပ်ကို အောက်မေ့လော့။ သင်၏စိတ်နှလုံးကို ပြောင်းလဲ၍ ရှေးဦးစွာက ကျင့်ခဲ့သောအရာတို့ကို ကျင့်လော့။ သင်မ ပြောင်းလဲလျှင် သင့်ထံသို့ ငါလာ၍၊ သင်၏မီး ခုံကို နေရာမှ ငါရွှေ့မည်။ 6သို့သော် သင်သည် ဤကောင်းသောအရာကို ကျင့်၏။ နိကောလ လူတို့ကျင့်သော အရာတို့ကို သင်မုန်း၏။ ငါ လည်း သူတို့လုပ်ဆောင်ချက်ကို မုန်း၏။

7“ဝိညာဉ်တော်သည် အသင်းတော်တို့အား အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူသည်ကို ကြားရသောသူ တိုင်း နားထောင်ပါစေ။ အောင်မြင်မှုကို ရရှိ သောသူကို အသက်ပင်မှ အသီးကို စားခွင့် ငါပေးမည်။ ဤသစ်ပင်သည် ဘုရားသခင်၏ ဥယျာဉ်၌ရှိ၏။

စမုရနအသင်းတော်ထံသို့ယေရှု၏စာ

8“စမုရနမြို့၌ရှိသော အသင်းတော်၏တမန် ကို ဤသို့စာရေးလော့။

“အစနှင့်အဆုံးဖြစ်သောသူက ဤအရာ များကို သင့်အားပြောကြား၏။ သူသည် သေ ပြီး ပြန်လည်ရှင်ပြန် ထမြောက်သောသူ ဖြစ်၏။ 9သင်၏ဆင်းရဲဒုက္ခများကို ငါသိ၏။ သင်ဆင်းရဲ နေသည်ကိုလည်း ငါသိ၏။ သို့သော်လည်း သင်သည် ကြွယ်ဝပြည့်စုံခြင်း ရှိ၏။ တချို့သော သူတို့သည် သင်၏မကောင်းကြောင်း ပြောနေ သည်ကို ငါသိ၏။ ထိုလူတို့သည် သူတို့ကို ယုဒ လူဟု ပြောကြ၏။ သို့သော် သူတို့သည် ယုဒလူ အစစ်မဟုတ်။ သူတို့သည် စာတန်ကို ဝတ်ပြု ကိုးကွယ်သောအုပ်စုတစ်စု ဖြစ်၏။ 10ကြုံရမည့် အရာများကြောင့် မကြောက်နှင့်။ မာရ်နတ် သည် သင်တို့တွင် အချို့ကိုထောင်ထံသို့ ပို့လိမ့် မည်။ သင်တို့သည် စုံစမ်းခြင်းကိုခံရမည်အ ကြောင်း ဤသို့ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်၏။ သင်တို့သည် ဆယ်ရက်ပတ်လုံး ဆင်းရဲဒုက္ခခံရကြလိမ့်မည်။ သေသည်တိုင်အောင် သစ္စာစောင့်လော့။ သင်

သည် သစ္စာဆက်လက်တည်ရှိလျှင် အသက် သရပူကို သင့်အား ငါပေးမည်။

11“ဝိညာဉ်တော်သည်အသင်းတော်တို့အား အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူသည်ကို ကြားရသောသူ တိုင်းနားထောင်ပါစေအောင်နိုင်သောသူသည် ဒုတိယသေခြင်းကြောင့် အနာတရမဖြစ်စေရ။

ပေရုအသင်းတော်ထံသို့ ယေရှု၏စာ

12“ပေရုမြို့၌ရှိသောအသင်းတော်၏တမန် ကို ဤသို့စာရေးလော့။

“အသွားနှစ်ဘက်ထက်သော သံလျက်ရှိ သောသူသည် ဤအရာများကို သင့်အား မိန့် တော်မူ၏။ 13သင်မည်သည့် နေရာမှာနေသည် ကို ငါသိ၏။ စာတန်၏ပလ္လင်တော်ရှိရာအရပ်၌ သင်နေထိုင်၏။ သို့သော်သင်သည် ငါ့အပေါ် သစ္စာရှိ၏။ သင်သည် အန္တိပ၏နေရက်များတွင် ငါ၌ သင်၏ယုံကြည်ခြင်းအကြောင်းကို သက် သေခံရန် မငြင်းပယ်။ အန္တိပသည် သင်၏မြို့၌ အသတ်ခံရသောငါ၏သစ္စာရှိသော သက်သေ ဖြစ်၏။ သင်၏မြို့သည် စာတန်နေထိုင်သောနေ ရာဖြစ်၏။

14“သို့သော်လည်း၊ ငါသည် သင့်ကို အပြစ် တင်စရာအကြောင်း အနည်းငယ်ရှိ၏။ သင်၏ အုပ်စုထဲတွင် အချို့သောသူတို့သည် ဗာလမ်၏ သွန်သင်ခြင်းကို လိုက်ကြ၏။ ဗာလမ်သည် ဗာလက်မင်းကို ကြွသရေလလူမျိုးတို့အား အ ပြစ်လုပ်စေခြင်းငှါ သွန်သင်၏။ ထိုသူတို့သည် ရုပ်တုကို ပူဇော်သောအစာများကို စားခြင်း၊ မတရားသောမေထုန်မှီဝဲခြင်းဖြင့် အပြစ်များကို ပြုလုပ်ကြ၏။ 15ထိုနည်းတူ သင်၏အုပ်စုထဲ၌ လည်း၊ တချို့သောသူတို့သည် နိကောလ၏ သွန်သင်ခြင်းကို လိုက်ကြ၏။ 16ထို့ကြောင့် စိတ် နှလုံးပြောင်းလဲလော့။ မပြောင်းလဲလျှင် သင့် ထံသို့ ငါ့အမြန်လာ၍ ငါ၏ခံတွင်းမှ ထွက်လာ သောသန်လျက်နှင့် သူတို့ကို တိုက်ခိုက်မည်။

17“ဝိညာဉ်တော်သည်အသင်းတော်တို့အား အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူသည်ကို ကြားရသောသူ တိုင်း နားထောင်ပါစေ။

“ဝှက်ထားသောမန္တ*နှင့် ကျောက်ဖြူကို အောင်နိုင်သောသူတို့အား ငါပေးမည်။ ထို ကျောက်ပေါ်တွင် နာမသစ်ကိုရေးထား၏။ မည် သူမျှထိုနာမသစ်ကိုမသိချေ။ ထိုကျောက်ကိုရရှိ သောသူသာလျှင် ထိုနာမသစ်ကို သိလိမ့်မည်။

သွာတိရမြို့ အသင်းတော်ထံသို့ယေရှု၏စာ

¹⁸“သွာတိရမြို့၌ရှိသော အသင်းတော်၏တမန်ကို ဤသို့စာရေးလော့။

“ဘုရားသခင်၏သားတော်သည် ဤအရာ တို့ကို ပြောကြား၏။ မီးလျှံကဲ့သို့သောမျက်လုံး နှင့် တောက်ပြောင်သောကြေးဝါကဲ့သို့ ခြေ ထောက်ရှိသော ဘုရားသခင်၏သားတော် သည် ဤအရာများကို မိန့်တော်မူ၏။ ¹⁹သင့်အ ကျင့်ကျင့်ခြင်း၊ ချစ်ခြင်း၊ အမှုဆောင်ခြင်း၊ ယုံ ကြည်ခြင်း၊ သည်းခံခြင်းတို့ကို ငါသိ၏။ သင် သည် ယခုတွင် ရှေးဦးစွာထက် သာ၍ကြိုးစား အားထုတ်ကြောင်း ငါသိ၏။ ²⁰သို့သော် ငါအ ပြစ်တင်စရာရှိ၏။ သင်သည် ယေဇဇလအမည် ရှိသောမိန်းမကို သူမလုပ်လိုသောအရာများ ကို လုပ်စေ၏။ သူမသည် ပရောဖက်ဖြစ်သည် ဟုပြော၏။ သို့သော်လည်း သူမ၏သွန်သင်မှု ဖြင့်ငါ၏လူတို့ကိုသွေးဆောင်နေ၏။ ယေဇဇလ သည် မတရားသောထုန်ကို မှီဝဲပြီးရှုပ်တုရှေ့ ရှိအစာများကို စားစေခြင်းဖြင့် ငါ၏လူတို့ကို သွေးဆောင်၏။ ²¹အပြစ်များမှ ပြန်လှည့်လာ ၍ စိတ်ပြောင်းလဲရန် သူ့ကို ငါအချိန်ပေး၏။ သို့ သော်လည်း သူမသည် မပြောင်းလဲလိုပါ။ ²²ထို့ ကြောင့် ဆင်းရဲဒုက္ခခံစားရမည့်အိပ်ရာပေါ်၌ ငါ ချထားမည်။ သူမနှင့်အတူ မတရားသောထု န်ကို မှီဝဲသောသူတို့သည် ပြင်းထန်စွာ ခံစား ရမည်။ သူမ၏အကျင့်မှ သူတို့သည် ပြန်လှည့်မ လာကြလျှင် ယခုပင် ငါသည် သူတို့ကို အပြစ် ဒဏ်ပေးမည်။ ²³သူမ၏နောက်လိုက်တို့ကိုလည်း ငါသတ်မည်။ သို့မှသာ အသင်းတော်အပေါင်း တို့သည် လူတို့က အဘယ်သို့ ဆင်ခြင်၍ကြံစည်

သည်ကို သိနိုင်သောသူတစ်ပါး ငါဖြစ်သည် ကို သိရကြလိမ့်မည်။ သင်တို့သည် အသီးသီး ကျင့်သောအကျင့်နှင့် အလျောက် ငါပြန်ပေး ဆပ်မည်။

²⁴“သို့သော်လည်း သွာတိရမြို့၌ ကြွင်းကျန် ရစ်သော သင်တို့သည် သူမ၏သွန်သင်ခြင်းကို မလိုက်ကြ။ စာတန်၏နက်နဲသောလျှို့ဝှက်ချက် ဟု သူတို့ခေါ်သောအရာတို့ကို သင်တို့မသင်ယူ ကြ။ ငါသည် သင်တို့ကို ဤကဲ့သို့ပြော၏။ သင် တို့အပေါ်၌ အခြားသောဝန်ထုပ်ကို ငါမတင်။ ²⁵သို့သော်လည်း ငါပြန်ကြွလာသည့်တိုင်အောင် ယခုအသက်ရှင်သကဲ့သို့ နေထိုင်ကြလော့။

²⁶“အဆုံးတိုင်အောင် ငါအလိုကို ကျင့်၍ အောင်မြင်သောသူသည် လူမျိုးတို့ကို အုပ်စိုးရ သောတန်ခိုးကို ငါပေးမည်။

²⁷ ‘သူသည် သူတို့ကို သံလုံတံနှင့်အုပ်စိုးလိမ့် မည်။ သူသည် သူတို့ကို မြေအိုးကဲ့သို့ ခွဲ ဖျက်လိမ့်မည်။’ ဆာလံ 2:9

²⁸ထိုတန်ခိုးသည် ခမည်းတော်ထံမှ ငါရရှိသော တန်ခိုးနှင့်တူ၏။ မိုဗ်းသောက်ကြယ်ကိုလည်း ထို သူအား ငါပေးမည်။ ²⁹ဝိညာဉ်တော်သည် အသင်းတော်တို့အား အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူ သည်ကို ကြားရသောသူတိုင်းနားထောင်ပါစေ။

သားဒါအသင်းတော်ထံသို့ ယေရှု၏စာ

3 “သားဒါမြို့၌ရှိသော အသင်းတော်၏တမန် ကို ဤသို့ စာရေးလော့။

“ကြယ်ခုနှစ်လုံးနှင့် ဝိညာဉ်တော်ခုနှစ်ပါးရှိ သောသူက ဤအရာများကို မိန့်တော်မူ၏။ သင်၏အကျင့်ကို ငါသိ၏။ လူတို့သည် သင့်ကို အသက်ရှင်သည်ဟုပြောသော်လည်း သင်သည် အမှန်စစ်စစ် သေလျက်နေ၏။ ²နိုးကြားလော့။ လုံးလုံးလျားလျား မသေခင်သင်၌ရှိသော အ ရာကို ခွန်အားရှိအောင်ပြုစုလော့။ သင်ပြုလုပ် သောအရာများသည် ငါ၏ဘုရားသခင်ရှေ့၌ မစုံလင်ဖြစ်ကြောင်း ငါသိ၏။ ³ထို့ကြောင့် သင်

မန္တ ကောင်းကင်ဘုံမှ ဘုရားသခင်က သူလူတို့ကို သဲ ကန္တာရတွင် ပေးခဲ့သောအစာ ထွက် 16:4-36

သည် ခံယူ၍ ကြားသိရသောအရာများကို အောက်မေ့၍ လိုက်နာလော့။ စိတ်နှလုံးနှင့် အသက်တာကို ပြောင်းလဲကြလော့။ နိုးထကြလော့။ မဟုတ်လျှင် သူ့ခိုးကဲ့သို့ ရုတ်တရက်သင်ထံသို့ ငါလာမည်။ ငါသည်မည်သည့် အချိန်၌ လာမည်ကို သင်သိမည်မဟုတ်။⁴ သို့သော်လည်း သင်သည် ကိုယ်ကိုယ် သန့်ရှင်းအောင်ထား သောသူအချို့ သာဒိမြို့၌ရှိ၏။ ထိုသူတို့သည် ထိုက်တန်သောသူ ဖြစ်သောကြောင့် ဖြူစင်သောအဝတ်များကို ဝတ်ဆင်လျက် ငါနှင့်အတူ သွားလာကြလိမ့်မည်။⁵ အောင်နိုင်သောသူတို့သည်လည်း ဖြူစင်သောအဝတ်ကို ထိုသူတို့ကဲ့သို့ ဝတ်ဆင်လိမ့်မည်။ အသက်စာစောင်ထဲမှ ထိုသူ၏အမည်ကို ငါနှုတ်ပစ်မည်မဟုတ်။ ငါသည် သူ့ကိုပိုင်ဆိုင်သည်ဟု ငါ့မည်းတော်နှင့်ကောင်းကင်တမန်တို့ရှေ့၌ ငါပြောမည်။⁶ ဝိညာဉ်တော်သည် အသင်းတော်တို့အား အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူသည်ကို ကြားရသောသူတိုင်း နားထောင်ပါစေ။

ဖိလဒေလဖိအသင်းတော်ထံသို့ ယေဂျူ၏စာ

⁷“ဖိလဒေလဖိမြို့၌ရှိသော အသင်းတော်၏ တမန်ကို ဤသို့စာရေးလော့။

“သန့်ရှင်းဟုတ်မှန်သောသူက သင့်အား ဤအရာများကို မိန့်တော်မူ၏။ ဒါဝိဒ်၏သေဘွဲ့ကို သူကိုင်ထား၏။ သူ့ဖွင့်သောအရာကို အဘယ်သူမျှ မပိတ်နိုင်၊ ပိတ်သောအရာကို အဘယ်သူမျှ မဖွင့်နိုင်။⁸ သင်၏အကျင့်ကို ငါသိ၏။ သင့်ရှေ့၌ဖွင့်ထားသောတံခါးကို ငါထားပြီ။ အဘယ်သူမျှ မပိတ်နိုင်။ သင်အားနည်းသည်ကို ငါသိ၏။ သို့သော်လည်း ငါ၏သွန်သင်ခြင်းကို သင်လိုက်နာပြီ။ ငါ၏နာမကို ပြောဆိုရန် မစွန့်မပယ်။⁹ နားထောင်လော့။ စာတန်ကို ဝတ်ပြုကိုးကွယ်သောအုပ်စုတစ်ခုရှိ၏။ သူတို့သည် ယုဒလူမျိုးများ ဖြစ်သည်ဟု ဆို၏။ သို့သော် သူတို့လိမ်ညာနေ၏။ သူတို့သည် ယုဒလူမျိုးအစစ်အမှန်မဟုတ်။ သူတို့သည် သင်၏ခြေရင်းသို့ လာရောက် ပြပ်ဝပ် စေခြင်းငှါ ငါပြုမည်။ ငါသည်

သင့်ကို ချစ်သောသူဖြစ်ကြောင်း သူတို့သိကြလိမ့်မည်။¹⁰ ငါ၏မိန့်တော်မူချက်ကို သင်သည် စိတ်ရှည်စွာဖြင့် လိုက်နာ၏။ ထို့ကြောင့် တစ်ကမ္ဘာလုံးသို့ ရောက်လာမည့်ဒုက္ခဆင်းရဲကာလမှ သင့်ကို ငါကာကွယ်မည်။ ထိုဒုက္ခဆင်းရဲခြင်းသည် မြေကြီးအပေါ်၌ နေသောလူသားရှိသမျှတို့ကို စုံစမ်းလိမ့်မည်။

¹¹“ငါအမြန် ကြွလာလိမ့်မည်။ ဤကဲ့သို့သာ ဆက်လက်၍ တည်ကြည်စွာ နေလော့။ သို့မှသာ အဘယ်သူမျှ သင်၏သရဖူကို ယူသွားနိုင်မည်မဟုတ်။¹² ငါသည်အောင်မြင်မှုကို ရသောသူကို ငါ့ဘုရားသခင်၏ဗိမာန်တော်၌ တိုင်ဖြစ်စေမည်။ သူသည် ဗိမာန်တော်ကို ဘယ်သောအခါမျှ စွန့်ခွါလိုလိမ့်မည်မဟုတ်။ ထိုသူအပေါ်၌ ငါ့ဘုရားသခင်၏ နာမတော်နှင့် ငါ့ဘုရားသခင်၏မြို့နာမကို ငါရေးထားမည်။ ထိုမြို့သည် ကောင်းကင်ဘုံရှိ ငါ၏ဘုရားသခင်ထံမှ ဆင်းလာသောယေဂျူလင်မြို့သစ်ဖြစ်၏။ ထိုသူအပေါ်၌ ငါ၏နာမသစ်ကိုလည်း ငါရေးမည်။¹³ ဝိညာဉ်တော်သည် အသင်းတော်တို့အား အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူသည်ကို ကြားရသောသူတိုင်း နားထောင်ပါစေ။

လောဒိကီအသင်းတော်ထံသို့ ယေဂျူ၏စာ

¹⁴“လောဒိကီမြို့၌ရှိသော အသင်းတော်၏ တမန်ကို ဤသို့စာရေးလော့။

သင့်အား ဤအရာများကို မိန့်ဆိုသည်ကား “အာမင်”* ဖြစ်၏။ သူသည် သစ္စာရှိ၍ ဟုတ်မှန်သောသက်သေဖြစ်၏။ သူသည် ဘုရားသခင်ဖန်ဆင်းသောအရာခပ်သိမ်းကို အုပ်စိုး၏။ သူသည် ဤအရာများကို ပြောကြား၏။¹⁵ သင်၏အကျင့်ကို ငါသိ၏။ သင်သည် ပူလည်းမပူ၊ အေးလည်းမအေး။ သင်သည် ပူလျှင်ပူ၊ အေးလျှင် အေးရန် တစ်ခုခုကို ငါအလိုရှိ၏။

*“အာမင်” ယေဂျူအတွက် ဤနေရာ၌ နာမတစ်ခုအဖြစ် အသုံးပြုထားသည်။ ၎င်း၏အနက်အဓိပ္ပါယ်မှာ မှန်ကန်သောအရာတစ်စုံတစ်ခုကို ခိုင်မာစွာ သဘောတူခြင်း ဖြစ်သည်။

16“သို့သော် သင်သည် နွေးရုံသာနွေး၏။ ပူလည်းမပူ၊ အေးလည်းမအေး၊ ထို့ကြောင့် သင့်ကို ငါ့ခံတွင်းထဲမှ ထွေးထုတ်ပစ်ရန် အဆင်သင့်ရှိ၏။ 17“ငါသည် ကြွယ်ဝချမ်းသာ၏။ မည်သည့်အရာကိုမျှ အလိုမရှိ ကြွယ်ဝချမ်းသာပြီ 'ဟု သင်ပြောဆို၏။ သို့သော် သင်သည် အမှန်စင်စစ် ကိုယ်တိုင်ပင်ပန်းခြင်း၊ သနားဖွယ်ဖြစ်ခြင်း၊ ဆင်းရဲခြင်း၊ မျက်စိကန်းခြင်းနှင့် အဝတ်အချည်းစည်း ဖြစ်နေသည်ကို သင်မသိ။ 18“မီးနှင့်ချွတ်ပြီးသောရွှေကို ငါထံမှ ဝယ်ယူရန် သင့်ကို ငါအကြံပေးလို၏။ သို့မှသာ သင်အမှန်ချမ်းသာမည်။ စင်ကြယ်၍ ဖြူသောအဝတ်ကို ဝယ် လော့ဟု ငါပြော၏။ သို့မှသာ သင်၏ရှက်ဖွယ်ကောင်းသောအဝတ်ချည်းစည်းရှိခြင်းကို ပုံးကွယ်နိုင်မည်။ သင့်မျက်စိထဲသို့ ထည့်ရန် ဆေးဝယ်ဖို့ ငါပြောလို၏။ သို့မှသာ သင်အမှန်တကယ် မြင်နိုင်မည်။

19“ငါချစ်သောသူတို့ကို ငါစစ်ဆေး၍ သူတို့ကို ဆုံးမ၏။ ထို့ကြောင့် စတင်၍ ကြီးစားအားထုတ်လော့။ သင်တို့၏စိတ်နှလုံးနှင့် အသက်တာကို ပြောင်းကြလော့။ 20“ငါသည် တံခါးဝ၌ ရပ်၍ တံခါးခေါက်လျက်နေ၏။ တစ်စုံတစ်ယောက်သည် ငါ့အသံကို ကြား၍ တံခါးဖွင့်လျှင် ငါသည် သူ့အထဲသို့ဝင်၍ သူနှင့်အတူစားသောက်မည်။ ထိုသူသည်လည်း ငါနှင့်အတူ စားသောက်ရလိမ့်မည်။

21“ငါသည် အောင်မြင်၍ ငါ့မည်းတော်၏ ပလ္လင်တော်ပေါ်မှာ ခမည်းတော်နှင့်အတူ ထိုင်နေသကဲ့သို့ အောင်မြင်သောသူသည် ငါ၏ ပလ္လင်ပေါ်မှာ ငါနှင့်အတူ ထိုင်နေရသောအခွင့်ကို ငါပေးမည်။ 22“ဝိညာဉ်တော်သည် အသင်းတော်တို့အား အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူသည်ကို ကြားရသောသူတိုင်း နားထောင်ပါစေ။”

ယောဟန်ကောင်းကင်ဘုံကိုမြင်ခြင်း
4 ထို့နောက် ငါကြည့်၍ ငါ၏ရှေ့တွင် ကောင်းကင်၌ တံခါးဖွင့်ထားလျက်ရှိ၏။ ရှေးဦးစွာ

ငါ့ကို ပြောသောအသံနှင့်တူသောအသံကို ငါကြားရ၏။ ထိုအသံသည် တံပိုးခရာသံကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ထိုအသံက “ဤအရပ်သို့ တက်လာလော့။ ဤနောက်တွင် ဖြစ်ပေါ်လာမည့်အရာကို သင့်အား ငါပြမည်” ဟုပြော၏။ 2 ထို့နောက် ဝိညာဉ်တော်သည် ငါ့ကိုထိန်းချုပ်၍ ငါ့ရှေ့တွင် ကောင်းကင်ဘုံရှိ ပလ္လင်တော်တစ်ခုတည်လျက် နေ၏။ တစ်စုံတစ်ယောက်သည် ပလ္လင်တော်ပေါ်မှာ ထိုင်လျက်နေ၏။ 3 ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်နေသောသူသည် နဂါးသွဲ့ကျောက်၊ ပတ္တမြားများနှင့်တူသော အပိုးတန်ကျောက်များကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ပလ္လင်တော်၏ဘေးပတ်လည်၌ မြကျောက်အဆင်းအရောင်ရှိသော သက်တံ့ရှိ၏။ 4 ပလ္လင်၏ဘေးပတ်လည်၌ အခြားသောပလ္လင်နှစ်ဆယ်လေးခုရှိ၏။ ထိုပလ္လင်နှစ်ဆယ်လေးခုပေါ်၌ အသက်ကြီးသူ နှစ်ဆယ်လေးပါး ထိုင်နေကြ၏။ ထိုအသက်ကြီးသူတို့သည် အဝတ်ဖြူကို ဝတ်ဆင်လျက် သူတို့၏ဦးခေါင်းပေါ်တွင် ရွှေသရဖူများဆောင်းထား၏။ 5 ပလ္လင်ပေါ်မှ လျှပ်စီးများလက်ပြီး မိုမ်းကြိုးသံများ ထွက်ပေါ်လာ၏။ ပလ္လင်၏ရှေ့၌ မီးခွက်ခုနှစ်လုံးထွန်းလျက်ရှိသည်။ ထိုမီးခွက်များသည် ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ခုနှစ်ပါးဖြစ်၏။ 6 ပလ္လင်၏ရှေ့တော်၌လည်း မှန်ပင်လယ်ကဲ့သို့သော အရာရှိ၏။ ကျောက်သလင်းကဲ့သို့ ကြည်လင်နေ၏။

ပလ္လင်၏အရှေ့နှင့် ဘေးတစ်ဘက်စီ၌ သတ္တဝါလေးပါးရှိ၏။ ဤသတ္တဝါလေးပါးသည် အရှေ့နှင့်အနောက်ဘက်တွင် မျက်စိများနှင့် ပြည့်နေ၏။ 7 ပထမသတ္တဝါသည် ခြင်္သေ့နှင့်တူ၏။ ဒုတိယသည် နွားနှင့်တူ၏။ တတိယသည် လူကဲ့သို့ မျက်နှာရှိ၏။ စတုတ္ထသည် ပျံနေသောလင်းယုန်ငှက်ကဲ့သို့ဖြစ်၏။ 8 ထိုသတ္တဝါလေးပါးတို့၏ကိုယ်ပတ်ဝန်းကျင်၌ တပါးတပါးလျှင်တွင် အတောင်ခြောက်ခုစီရှိ၍အတွင်း၌ မျက်စိနှင့်ပြည့်ကြ၏။

“အနန္တတန်ခိုးတော်နှင့် ပြည့်စုံ၍ အတိတ်ကာလ၊ ပစ္စုပ္ပန်ကာလအစဉ်ရှိတော်မူသောထာဝရအရှင်ဘုရား၊ ဘုရားသခင်

သည် သန့်ရှင်းတော်မူ၏။ သန့်ရှင်းတော်မူ၏။ သန့်ရှင်းတော်မူ၏။ သန့်ရှင်းတော်မူ၏။

ဟူ၍ သတ္တဝါလေးပါးတို့သည် နေ့ညဉ့်မပြတ် တစ်ခါမျှမရပ်ဘဲ ပြောဆိုကြ၏။

၉ ဤသတ္တဝါတို့သည်ပလ္လင်ပေါ်မှာထိုင်သော သူ၏ဘုန်းအသရေ၊ ဂုဏ်ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းကြ၏။ သူသည် အစဉ်အမြဲ အသက်ရှင်၏။ သတ္တဝါတို့သည် ထိုသို့ ချီးမွမ်းကြသောအခါ ¹⁰အသက်ကြီးသူနှစ်ဆယ်လေးဦးတို့သည်ပလ္လင်တော်ပေါ်မှာ ထိုင်နေသူအား ပြပ်ဝပ်လျှက်ရှိ၏။ အစဉ်အမြဲ အသက်ရှင်သောသူကို အသက်ကြီးသူတို့က ကိုးကွယ်ကြ၏။ အသက်ကြီးသူတို့သည်ပလ္လင်တော်ရှေ့တွင်သရဖူများကိုချလျက် ပြောသည်မှာ၊

¹¹“အကျွန်ုပ်တို့၏သခင်နှင့် ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်သည် ဘုန်းအသရေ၊ ဂုဏ်နှင့်တန်ခိုးတော်ကို ရယူရန် ထိုက်တန်၏။ ကိုယ်တော်သည် ခပ်သိမ်းသောအရာအားလုံးတို့ကို ဖန်ဆင်းတော်မူပြီ။ အရာအားလုံးသည် အလိုတော်အတိုင်းတည်ရှိ၍ ဖန်ဆင်းလျက်ရှိကြပါ၏။ အကြောင်းမှာ သင်သည် သူတို့ကို အလိုရှိသောကြောင့်ပင်ဖြစ်၏။”

5 ပလ္လင်တော်ပေါ်တွင် ထိုင်နေသောသူ၏ လက်ျာဘက်တွင် စာတစ်လိပ်*ကို ငါမြင်၏။ ထိုစာစောင်၏နှစ်ဘက်လုံးတွင် စာများရှိ၏။ ထိုစာစောင်ကို တံဆိပ်တော်ခုနှစ်ခုဖြင့် ခတ်နှိပ်ထား၏။ ²ထို့နောက် တန်ခိုးကြီး သောကောင်းကင်တမန်တစ်ပါးက “တံဆိပ်တို့ကို ချိုးဖျက်ပြီး စာစောင်ကိုမည် သူဖွင့်ထိုက်သနည်း” ဟုကျယ်လောင်သောအသံနှင့် ကြွေးကြော်လျက်ရှိသည်ကို ငါမြင်၏။ ³သို့သော် ကောင်းကင်မြေကြီးပေါ်၊ မြေကြီးအောက်ရှိမည်သူမျှ စာစောင်ကိုဖွင့်၍ အထဲကိုကြည့်ရန် အဘယ်သူမျှ

စာတစ်လိပ် စာရေးရာတွင် အသုံးပြုသောစာရွက်လိပ်ရှည် (သို့မဟုတ်) သားရေ

မတတ်နိုင်။ ⁴ထို့နောက် ထိုစာစောင်ကို ဖွင့်၍ အထဲကို ကြည့်ရန်ထိုက်တန်သော သူမရှိသောကြောင့် ငါသည် ခါးသီးစွာ “ငိုကြွေးလေ၏။ ⁵သို့သော် အသက်ကြီးသူတစ်ဦးက မငိုကြွေးနှင့်။ ယုဒမိသားစုမှ ဖြစ်သောခြင်္သေ့သည် အောင်နိုင်မှုကိုရပြီ။ သူသည် ဒါဝိဒ်၏မျိုးနွယ်ဖြစ်၏။ တံဆိပ်ခုနှစ်ခုရှိသောစာစောင်ကို သူဖွင့်နိုင်စွမ်းရှိသည်” ဟုငါ့ကို ပြော၏။

⁶ထို့နောက်သတ္တဝါလေးပါးခြုံရုံလျှက် ပလ္လင်တော်၏အလယ်တွင် ရပ်နေသောသိုးသငယ်ကို ငါမြင်၏။ သိုးသငယ်၏ဘေးပတ်လည်တွင်လည်း အသက်ကြီးသူတို့ရှိ၏။ သိုးသငယ်သည် အသေသတ်ပြီးသကဲ့သို့ဖြစ်၏။ ထိုသိုးသငယ်သည် မြေကြီးတပြင်လုံး၌ လွှတ်သောဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်ခုနှစ်ပါးတည်းဟူသော မျက်စိခုနှစ်လုံးနှင့်ချိုနှစ်ချောင်းရှိ၏။

⁷သူသည် လာ၍ ပလ္လင်တော်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူသောသူ၏လက်ျာမှ စာစောင်ကိုခံယူလေ၏။ ⁸စာစောင်ကို ယူပြီးသောအခါအသက်ကြီးသူနှစ်ဆယ်လေးယောက်နှင့် သတ္တဝါလေးပါးတို့သည် သိုးသငယ်ရှေ့တွင် ပြပ်ဝပ်ကြ၏။ သူတို့တစ်ဦးစီတွင် စောင်းတစ်ခုစီရှိ၏။ နံ့သာပေါင်းစုံနှင့် ပြည့်ဝသောရွှေဖလားများကိုလည်း ကိုင်ဆောင်ထား၏။ ဤနံ့သာပေါင်းစုံနှင့်ပြည့်သောဖလားများသည် ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းသောလူတို့၏ဆုတောင်းချက်များဖြစ်၏။ ⁹သူတို့သည် သီချင်းသစ်ဖြင့် သိုးသငယ်ကို ချီးမွမ်းကြ၏။

“စာစောင်ကို ယူ၍ တံဆိပ်တော်တို့ကိုဖွင့်ရန် သင်သည် ထိုက်တန်တော်မူ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ကိုယ်တော်သည်အသေသတ်ခြင်းကိုခံရပြီ။ ကိုယ်တော်၏အသွေးတော်ဖြင့် လူတို့ကို ဘုရားသခင်အဖို့အလိုငါလူမျိုးစုအသီးသီး၊ ဘာသာစကားအသီးသီး၊ လူအမျိုးအနွယ်စုအသီးသီးနှင့် နိုင်ငံအသီးသီးတို့မှ ဝယ်ယူတော်မူ၏။

¹⁰ ကိုယ်တော်သည်ဤလူတို့ကို နိုင်ငံတော်တစ်ခု ဖြစ်စေတော်မူပြီ။ အကျွန်ုပ်တို့၏

ဘုရားသခင်အဘို့ငှါ ယင်ပုရောဟိတ်
ဖြစ်ရန်သူတို့ကိုခန့်ထားတော်မူပြီ။ သူတို့
သည်မြေကြီးပေါ်မှာအုပ်စိုးရလိမ့်မည်။”

¹¹ထို့နောက် ငါကြည့်၍ ကောင်းကင်တမန်
များစွာ တို့၏အသံကို ငါကြားရ၏။ သူတို့သည်
ပလ္လင်တော်၊ သတ္တဝါလေးပါးနှင့် အသက်ကြီးသူ
တို့၏ဘေးပတ်လည်တွင်ရှိကြ၏။ ကုဋေထောင်
သောင်းမကသော ကောင်းကင်တမန်တို့သည်
ရှိကြ၏။ ¹²ကောင်းကင်တမန်တို့က

“အသေသတ်ခြင်းကို ခံခဲ့ပြီးသောသိုးသ
ငယ်သည် တန်ခိုး၊ စည်းစိမ်၊ ဥာဏ်
ပညာ၊ ခွန်အား၊ ဂုဏ်အသရေ၊ ဘုန်း
စည်းစိမ်နှင့် ချီးမွမ်းခြင်းကို ခံယူထိုက်
တော်မူ၏ဟု ကျယ်လောင်သောအသံ
နှင့်ပြောဆိုကြ၏”

¹³ထို့နောက် ငါကြည့်၍ ကောင်းကင်၊ မြေ
ကြီးပေါ်၊ မြေကြီးအောက်နှင့် ပင်လယ်ထဲရှိ
သောသတ္တဝါအပေါင်းတို့က ချီးမွမ်းခြင်း၊

“ဂုဏ်အသရေ၊ ဘုန်းအာနုဘော်နှင့် တန်
ခိုးတော်သည် ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူ
သောသူနှင့်သိုးသငယ်အပေါ် အစဉ်အမြဲ
တည်ရှိပါစေ”

ဟုပြောဆို ကြသည်ကို ငါကြား၏။

¹⁴သတ္တဝါလေးပါးတို့ကလည်း “အာမင်” ဟု
ပြောဆိုကြ၏။ အသက်ကြီးသူတို့သည်လည်း
ပြပ်ဝပ်၍ ကိုးကွယ်ကြ၏။

6 သိုးသငယ်သည် တံဆိပ်ခုနှစ်ခုတွင် ပထမ
တံဆိပ်ကို ဖွင့်သောအခါ ငါကြည့်လျှင်
မိုး၊ ကြိုးသံကဲ့သို့သောအသံနှင့် ပြောသော
သတ္တဝါလေးပါးထံမှ တစ်ပါး၏အသံက “လာ
၍ ကြည့်လော့” ဟုပြောသည်ကို ငါကြား၏။
²ထို အခါ ငါကြည့်လျှင် ငါ့ရှေ့တွင် မြင်းဖြူတစ်
ကောင်ရှိ၏။ မြင်းစီးသောသူသည် လေးကိုကိုင်
ထား၏။ သူ၌ သရပူကို ပေးတော်မူ၏။ ရန်သူ
သည် ရှုံးနိမ့်လျက် သူသည် အောင်မြင်တထက်
အောင်မြင်ခြင်းကိုဆုတ်ခူးခြင်းငှါ ထွက်သွား၏။

³သိုးသငယ်သည်ဒုတိယတံဆိပ်ကိုဖွင့်သော
အခါဒုတိယသတ္တဝါက “လာ၍ကြည့်လော့” ဟု
ဆိုသည်ကို ငါကြား၏။ ⁴ထို့နောက် မြင်းနီတစ်
ကောင် ထွက်လာ၏။ ထိုမြင်းစီးသောသူသည်
ကမ္ဘာပေါ်မှ ငြိမ်သက်ခြင်းကို ရုပ်သိမ်းပိုင်သော
အခွင့်နှင့် အချင်းချင်း အသေသတ်ဖြတ်စေနိုင်
သောအခွင့်ရ၏။ မြင်းစီးသူအား ကြီးမားသော
ဓားကို ပေးတော်မူ၏။

⁵သိုးသငယ်သည် တတိယတံဆိပ်ကို ဖွင့်
သောအခါ တတိယသတ္တဝါက လာ၍ ကြည့်
လော့ဟုဆိုသည်ကို ငါကြား၏။ ငါကြည့်လျှင်
ငါ့ရှေ့တွင် မြင်းနက်ကြီးတစ်ကောင်ရှိ၏။ မြင်းစီး
သောသူသည် ချိန်ခွင်ကို ကိုင်ထား၏။ ⁶ထိုအခါ
အသံကဲ့သို့သောအရာကို ငါကြား၏။ သတ္တဝါ
လေးပါးရှိသောနေရာမှ ထိုအသံလာ၏။ ထိုအ
သံက “တစ်ရက်လုပ်ခအတွက် လျှံတစ်ခွက်နှင့်
တစ်ရက်လုပ်ခအတွက် မုယောဆန်သုံးခွက်ကို
ရ၏။ သို့ရာတွင်သံလွင်ဆီနှင့်စပျစ်ရည်ကိုမပျက်
စေနှင့်” ဟုဆို၏။

⁷သိုးသငယ်သည် စတုတ္ထတံဆိပ်ကို ဖွင့်
သောအခါ၊ စတုတ္ထသတ္တဝါက “လာ၍ ကြည့်
လော့” ဟုဆိုသံကို ငါကြား၏။ ⁸ငါကြည့်လျှင်
ငါ့ရှေ့တွင် အရောင်မဲ့သောမြင်းတစ်ကောင်ရှိ
၏။ မြင်းစီးသောသူ၏နာမည်သည် သေခြင်း
ဖြစ်၏။ သေမင်းနိုင်ငံသည် သူ၏နောက်၌လိုက်
ပါလာ၏။ သူတို့သည် မြေကြီး၏လေးပုံတစ်ပုံ
ကို အုပ်စိုးပိုင်သောအခွင့်ရ၏။ မီးဘေး၊ ငတ်
မှုတ်ခြင်းဘေး၊ အနာရောဂါဘေးနှင့် မြေကြီး
ပေါ်ရှိ တိရစ္ဆာန်ရှိုင်းများအားဖြင့်၊ လူတို့ကို
သတ်ပိုင်သောအခွင့်ကိုရ၏။ ⁹သိုးသငယ်သည်
ပဉ္စမတံဆိပ်ကို ဖွင့်သောအခါ ယင်ပလ္လင်
အောက်၌ ဝိညာဉ်အချို့ကို ငါမြင်ရ၏။ မိမိတို့
သက်သေခံချက်ကြောင့်၎င်း၊ ဘုရားသခင်၏
နှုတ်ကပတ်တော်အပေါ် သစ္စာရှိသောကြောင့်
၎င်း၊ အသတ်ခံရသောသူတို့၏ဝိညာဉ်များဖြစ်
၏။ ¹⁰“သန့်ရှင်း၍ စစ်မှန်သောအရှင်၊ မြေကြီး
ပေါ်မှာ နေသောလူတို့သည် အကျွန်ုပ်တို့ကို
သတ်သောကြောင့် တရားမစီရင်၊ အပြစ်ဒဏ်

မပေးဘဲ အဘယ်မျှကာလပတ်လုံးနေတော်မူမည်နည်း” ဟုဤဝိညာဉ်များသည် ကျယ်လောင်သောအသံဖြင့် ကြွေးကြော်ကြ၏။ ¹¹ထိုသူတို့၌ ဖြူသောဝတ်လုံကို ပေးတော်မူ၏။ သူတို့အား ခဏစောင့်ဆိုင်းရန် မိန့်တော်မူ၏။ သူတို့ကဲ့သို့ အသတ်ခံရမည့်ခရစ်တော်၏အမှုဆောင်သောသူတို့၏ညီအစ်ကို အချို့ကျန်ရှိနေသေး၏။ ဤသတ်ဖြတ်မှုအားလုံး ပြီးစီးသည့်အထိစောင့်ရန် ထိုဝိညာဉ်တို့အား မိန့်တော်မူ၏။

¹²သိုးသငယ်သည်ဆဌမတံဆိပ်ကိုဖွင့်သောအခါ ငါကြည့်လျှင် ကြီးမားသောလျှင်လှုပ်ခြင်း ဖြစ်၏။ နေသည် နက်သောဆံပင်ဖြင့်ရက်သောအထည်ကဲ့သို့ မည်းမှောင်သွား၏။ လဝန်းသည် သွေးကဲ့သို့နီ၏။ ¹³လေပြင်းတိုက်သောအခါ အချိန်မတန်သောသင်္ဘောသဖန်းသီးများသည် မိမိပင်မှ ကြွေကျသကဲ့သို့ ကြယ်များသည် မိုမ်းကောင်းကင်မှ မြေပေါ်သို့ ကျကြ၏။ ¹⁴မိုမ်းကောင်းကင်သည် နှစ်ခြမ်းကွဲသွား၍ စာစောင်လိပ်သကဲ့သို့ လွင့်သွား၏။ တောင်များ၊ ကျွန်းများအပေါင်းတို့သည် မိမိတို့နေရာအရပ်မှ ရွေ့သွားကြ၏။

¹⁵ထိုအခါ လူသားအားလုံးတို့သည်လည်း ဂူထဲနှင့်တောင်ပေါ်ရှိ ကျောက်များ၌ပုန်းအောင်းနေကြ၏။ သူတို့သည် လောကီဘုရင်အာဏာပိုင်၊ စစ်သူကြီး၊ ကြွယ်ဝချမ်းသာသူနှင့် တန်ခိုးရှိသူတို့ ဖြစ်ကြ၏။ ကျွန်ုပ်တို့လူလွတ်အားလုံးတို့သည် ပုန်းအောင်းနေကြ၏။ ¹⁶လူတို့ကတောင်နှင့် ကျောက်တို့အား “ငါတို့အပေါ်သို့ ကျကြပါ။ ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူသောသူ၏ မျက်နှာနှင့် သိုးသငယ်၏အမျက်တော်ကိုကွယ်ကာ၍ ငါတို့ကို ပုံးအုပ်ကြပါ။” ¹⁷သူတို့၏ကြီးမားသောဒေါသ၏နေ့ရက်ရောက်လာပြီ။ အဘယ်သူသည် ခံနိုင်မည်နည်း” ဟုပြောဆိုကြ၏။

က္ကသရေလလူမျိုး ၁၄၄၀၀၀

7 ဤအရာများပြီးဆုံးသောအခါ မြေကြီးအရပ်လေးမျက်နှာထောင့်စွန်း၌ ကောင်းကင်တမန်လေးပါးရပ်နေသည်ကို ငါမြင်၏။ ကောင်း

ကင်တမန်တို့သည် မြေကြီး၏အရပ်လေးမျက်နှာရှိလေတို့ကို ဆုပ်ကိုင်ထားကြ၏။ မြေကြီးပေါ်၊ ပင်လယ်ပေါ်နှင့် သစ်ပင်များအပေါ် လေမတိုက်ရန် ရပ်တန့်ထား၏။ ²ထိုအခါ ကောင်းကင်တမန်နောက်တစ်ပါးသည် အရှေ့မျက်နှာမှ လာသည်ကို ငါမြင်ရ၏။ ဤကောင်းကင်တမန်သည် အသက်ရှင်သောဘုရားသခင်၏တံဆိပ်တော်ကို ရရှိ၏။ ထိုကောင်းကင်တမန်သည် ကျယ်လောင်သောအသံဖြင့် မြေကြီးနှင့်ပင်လယ်ကို နာကျင်စေသောတန်ခိုးကို ပေးထားသည့်ကောင်းကင်တမန်လေးပါးအား ဤသို့ ဟစ်အော်လိုက်၏။ ³“သူက အကျွန်ုပ်တို့ဘုရားသခင်၏အမှုတော်ကို ဆောင်သောသူများအား တံဆိပ်မခတ်မှီ မြေကြီး၊ ပင်လယ်နှင့် သစ်ပင်များကို မနာကျင်စေနှင့်။ သူတို့၏နပူးပေါ်တွင် တံဆိပ်ခတ်ထားရမည်ဟု ပြောဆို၏။ ⁴ထိုတံဆိပ်ခတ်ခြင်းကို ခံရသောသူအရေအတွက်ကို ငါကြား၍ က္ကသရေလမိသားစုအားလုံးထဲက လူတသိန်းလေးသောင်း လေးထောင်တို့သည် တံဆိပ်ခတ်ခြင်းကိုခံရကြ၏။

⁵ ယုဒမိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
ရူဗင်မိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
ဂဒ်မိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
⁶ အာရှာမိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
နဿလိမိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
မနာရှေမိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
⁷ ရှိမောင်မိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
လေဝိမိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
က္ကသရိမိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
⁸ ဇာဗုလုန်မိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
ယောသပ်မိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀
ဗယ်မိနိမိသားစုထဲက	၁၂၀၀၀

တို့သည် တံဆိပ်ခတ်ခြင်းကိုခံရကြ၏။

ကြီးမားသောလူစုလူဝေး

⁹ထို့နောက် ငါကြည့်သောအခါ လူများစွာကို ငါမြင်ရ၏။ လူများသောကြောင့် အဘယ်

သူမျှရေတွက်၍ မရနိုင်ပါ။ သူတို့သည် လူမျိုးများ၊ မျိုးနွယ်စုများစွာနှင့် ဘာသာစကားမျိုးစုံ ပြောသောသူတို့ ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့သည် ဝတ်လုံဖြူကို ဝတ်ဆင်လျက် လက်ထဲတွင် စွန်ပလွန်ခက်များကို ကိုင်၍ ပလ္လင်တော်နှင့် သိုးသငယ်၏ရှေ့ ရပ်နေကြ၏။¹⁰ သူတို့ကလည်း “အောင်မြင်ခြင်းသည် ပလ္လင်တော်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူသောငါတို့၏ဘုရားသခင်နှင့် သိုးသငယ်တို့က ပိုင်ဆိုင်၏” ဟုကျယ်လောင်သောအသံနှင့် ကြွေးကြော်ကြ၏။¹¹ အသက်ကြီးသူတို့မှစသော ကောင်းကင်တမန်အားလုံးသည် ပလ္လင်တော်မှ သတ္တဝါလေးပါး၏ ပတ်ဝန်းကျင်၌ ရပ်နေကြ၏။ ကောင်းကင်တမန်အပေါင်းတို့သည်ပလ္လင်တော်ရှေ့၌ မျက်နှာနှင့်ပြင်ဝပ်လျက် ဘုရားသခင်ကို ကိုးကွယ်ကြ၏။¹² “အာမင်၊ ချီးမွမ်းခြင်း၊ ဘုန်းအသရေ၊ ဥာဏ်ပညာ၊ ကျေးဇူးတော်၊ ဂုဏ်အသရေတန်ခိုးနှင့် ခွန်အားသည် ငါတို့ဘုရားသခင်သာအစဉ်အမြဲပိုင်ပါစေ” “အာမင်” ဟု ပြောဆိုကြ၏။

¹³ ထို့နောက် အသက်ကြီးသူတစ်ဦးက “ဝတ်လုံဖြူကို ဝတ်ဆင်သော ဤသူတို့သည် အဘယ်သူနည်း။ အဘယ်အရပ်က လာသနည်း” ဟု ငါအား မေး၏။

¹⁴ “ထိုသူများတို့သည် အဘယ်သူဖြစ်ကြောင်းကို ကိုယ်တော်သိပါ၏” ဟုငါပြောဆို၏။ ထိုအသက်ကြီးသောသူက “ဤသူတို့သည် ကြီးစွာသောဆင်းရဲဒုက္ခထဲက ထွက်မြောက်လာကြသောသူတို့ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့သည် မိမိတို့ဝတ်လုံကို သိုးသငယ်၏အသွေးနှင့် လျှော်ထားကြ၏။ ယခုတွင် သူတို့သည် သန့်ရှင်းဖြူစင်ကြ၏။¹⁵ ထိုကြောင့်သူတို့သည် ဘုရားသခင်၏ပလ္လင်တော်ရှေ့၌ ရောက်နေ၍ ဘုရားသခင်ကို သူ၏ဗိမာန်တော်၌ နေ့ညမပြတ် ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ကြ၏။ ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူသောသူတစ်ဦးသည် သူတို့ကို ကွယ်ကာမည်။¹⁶ သူတို့ဘယ်သောအခါမျှ မဝတ်မှုတ်ပါ။ သူတို့ဘယ်သောအခါမျှ ရေမဝတ်ပါ။ နေသည် သူတို့ကို မနာကျင်စေပါ။ မည်သည့်အပူမျှ သူတို့ကို မလောင်စေပါ။

¹⁷ ပလ္လင်၏အလယ်၌ရှိသောသိုးသငယ်သည် သူတို့၏သိုးထိန်း ဖြစ်လိမ့်မည်။ အသက်စမ်းရေတွင်းသို့ သူတို့ကို လမ်းပြလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်သည် သူတို့မျက်စိ၌ မျက်ရည်ရှိသမျှတို့ကို သုတ်လိမ့်မည်” ဟုဆိုလေ၏။

သတ္တမတံဆိပ်

8 သိုးသငယ်သည်သတ္တမတံဆိပ်ကိုဖွင့်သောအခါ ကောင်းကင်ဘုံ၌ နာရီဝက်မျှ တိတ်ဆိတ်ငြိမ်သက်သွား၏။² ထို့နောက် ဘုရားသခင်၏ရှေ့တော်၌ ရပ်နေသောကောင်းကင်တမန်ခုနှစ်ပါးကို ငါမြင်ရ၏။ သူတို့၌ တံပိုးခုနှစ်လုံးကိုပေး၏။

³ ကောင်းကင်တမန် နောက်တစ်ပါးသည် ယင်ပလ္လင်ရှေ့၌ လာ၍ ရပ်နေ၏။ ဤကောင်းကင်တမန်သည် နံ့သာထည်ရန် လင်ပန်းကို ကိုင်ထား၏။ ထိုကောင်းကင်တမန်အား ဘုရားသခင်၏ သန့်ရှင်းသောလူတို့၏ ဆုတောင်းချက်များနှင့်အတူ ဘုရားသခင်ထံသို့ ပူဇော်ရန် နံ့သာများစွာ ပေး၏။ ကောင်းကင်တမန်သည် ပလ္လင်တော်ရှေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ယင်ပလ္လင်ပေါ်တွင် လည်းကောင်း ထိုပူဇော်သတ္တုတို့ကို တင်၏။⁴ နံ့သာ၏အခိုးအငွေ့များသည် ကောင်းကင်တမန်၏လက်မှ ဘုရားသခင်ထံသို့ ရောက်သွား၏။ အခိုးအငွေ့များသည်လည်း ဘုရားသခင်လူတို့၏ဆုတောင်းခြင်းနှင့်အတူ ဘုရားသခင်ထံတော်သို့ ရောက်ရှိ၏။⁵ ထို့နောက် နံ့သာလင်ပန်းကို ယင်ပလ္လင်မှ မီးနှင့်ကောင်းကင်တမန်က ပြည့်ထည့်၏။ ကောင်းကင်တမန်သည် နံ့သာလင်ပန်းကို မြေကြီးပေါ်သို့ ချလိုက်၏။ ထိုအခါ လျှပ်စီးဖြတ်ခြင်း၊ မိုသီးခြင်း၊ အသံမြည်ခြင်း၊ မြေလျင်လှုပ်ခြင်း ဖြစ်ကြ၏။

ကောင်းကင်တမန်နှစ်ပါးသည် သူတို့၏ တံပိုးများကိုမှုတ်၏

⁶ ထိုအခါ တံပိုးခုနှစ်ခု ကိုင်ထားသော ကောင်းကင်တမန် ခုနှစ်ပါးတို့သည် တံပိုးများကို မှုတ်ရန် ပြင်ဆင်ကြ၏။

⁷ပထမကောင်းကင်တမန်သည် တံပိုးကို မှုတ်သောအခါ ဖိုဗ်းသီးနှင့် မီးရောနှောသော အသွေးများကို မြေကြီးပေါ် လောင်းချလိုက်၏။ ထိုအခါ မြေကြီးသုံးပုံတစ်ပုံ၊ သစ်ပင်သုံးပုံတစ်ပုံ နှင့်စိမ်းလန်းသောမြက်ပင် ရှိသမျှတို့ကို လောင်ကျွမ်းလေ၏။

⁸ဒုတိယကောင်းကင်တမန် သည် တံပိုးကို မှုတ်သောအခါ မီးလောင်သောတောင်ကဲ့သို့ သောအရာတစ်ခုကို ပင်လယ်ထဲသို့ပစ်ချလိုက်၏။ ပင်လယ်သုံးပုံတစ်ပုံသည် သွေးဖြစ်သွား၏။

⁹ပင်လယ်ထဲ၌ အသက်ရှင်သောသတ္တဝါသုံးပုံတစ်ပုံသေဆုံး၏။ သင်္ဘောသုံးပုံတစ်ပုံလည်း ပျက်စီးသွား၏။

¹⁰တတိယကောင်းကင်တမန်သည် တံပိုးကို မှုတ်သောအခါ လောင်ကျွမ်းနေသောမီးတုတ်ကဲ့သို့သော ကြယ်ကြီးတစ်လုံးသည် ကောင်းကင်မှ မြစ်သုံးပုံတစ်ပုံနှင့် စမ်းရေတွင်းအပေါ်သို့ကျ၏။ ¹¹ထိုကြယ်သည် ဒေါနရွက်*ဟူသော အမည်ရှိ၏။ ရေသုံးပုံတစ်ပုံသည် ခါးလာ၏။ ထိုခါးသောရေကို သောက်သောကြောင့် လူများ သေကြ၏။

¹²စတုတ္ထကောင်းကင်တမန်သည် တံပိုးကို မှုတ်သောအခါ နေသုံးပုံတစ်ပုံ၊ လသုံးပုံတစ်ပုံ နှင့်ကြယ်သုံးပုံတစ်ပုံသည် မှောင်မိုက်သွား၏။ ထို့ကြောင့် နေသုံးပုံတစ်ပုံ၊ ညသုံးပုံတစ်ပုံသည် လည်း အလင်းမရှိ။

¹³ငါကြည့်နေစဉ် မြင့်သောကောင်းကင်၌ လင်းယုန်တစ်ကောင် ယှဉ်နေသောအသံကို ငါကြား၏။ ထိုလင်းယုန်သည် “ကမ္ဘာပေါ်ရှိ လူသားတို့အတွက် ဒုက္ခ၊ ဒုက္ခ၊ ဒုက္ခဟူ၍၎င်း၊ ကျန်သောကောင်းကင်တမန်သုံးပါးသည် မိမိတို့တံပိုးများကို မှုတ်သောအခါ ဒုက္ခပြဿနာများ စလိမ့်မည်” ဟူ၍၎င်း ကျယ်လောင်သော အသံနှင့်ဆို၏။

9ပဉ္စမကောင်းကင်တမန်သည် မိမိတံပိုးကို မှုတ်သောအခါကြယ်တစ်လုံးသည်ကောင်းကင်မှ မြေကြီးပေါ်သို့ ကျလာသည်ကို ငါမြင်၏။ အနက်ဆုံးသော တွင်း၏သော့ကို ထိုကြယ်အား ပေး၏။ ²ထိုအခါ ကြယ်သည် အနက်ဆုံးသော တွင်းကို ဖွင့်၏။ တွင်းထဲမှ သတ္တုကျိုသည့်မီးပိုအခိုးကဲ့သို့သော မီးခိုးမီးငွေ့များ ထွက်လာ၏။ ထိုတွင်းမှ မီးခိုးကြောင့် နေနှင့်ကောင်းကင်သည် မှောင်မိုက်လေ၏။ ³မီးခိုးထဲမှ ကျိုင်းကောင်များ*သည် မြေကြီးပေါ်သို့ထွက်၍ကင်းမြီးကောက်ကဲ့သို့ ထိုးဆိတ်နိုင်သောတန်ခိုးကို ရကြ၏။ ⁴မြေပေါ်ရှိမြက်ပင် သို့မဟုတ်မည်သည့် အပင်များနှင့် သစ်ပင်များကို မျှမထိခိုက်စေခြင်းငှါကျိုင်းကောင်များကို မှာထား၏။ နပူးပေါ်၌ ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ခတ်ခြင်းကို မခံသောသူတို့ကိုသာ ညှဉ်းဆဲရမည်။ ⁵လူတို့ကို ငါးလခန့်နာကျင်စေခြင်းငှါသာ ဤကျိုင်းကောင်များကို တန်ခိုးပေးထား၏။ သို့သော် ဤကျိုင်းကောင်များသည် လူတို့ကို သတ်ရန် တန်ခိုးမပေးထားချေ။ လူတို့ခံစားရသောနာကျင်မှုသည် ကင်းမြီးကောက်ကိုက်သောအခါ နာသောနာကျင်မှုကဲ့သို့ဖြစ်၏။ ⁶ထိုနေ့ရက်များတွင် လူတို့သည် သေခြင်းကို ရှာကြလိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း သူတို့မတွေ့ရကြ။ သူတို့သည် သေလိုကြလိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း၊ သေခြင်းသည် သူတို့ထံမှ ပုန်းကွယ်နေလိမ့်မည်။

⁷ကျိုင်းကောင်များသည် စစ်ပွဲအတွက် ပြင်ဆင်သောမြင်းများနှင့်တူ၏။ သူတို့၏ဦးခေါင်းပေါ်၌ ရွှေနှင့်တူသောသရဖူကို ဆောင်းထား၏။ မျက်နှာသည် လူမျက်နှာနှင့်တူ၏။ ⁸ဆံပင်သည် မိန်းမဆံပင်နှင့်တူ၏။ သွားသည် ခြင်္သေ့သွားနှင့်တူ၏။ ⁹ရင်အုပ်သည် သံရင်အုပ်တန်ဆာနှင့်တူ၏။ တောင်ပံခတ်သံသည် စစ်တိုက်၍ ပြေးလာသော မြင်းလှည်းများစွာ၏အသံနှင့်တူ၏။ ¹⁰ကျိုင်းကောင်တို့မှာ ကင်းမြီးကောက်

ဒေါနရွက် အလွန်ခါးသောအပင်၏အမည်။ ဤနေရာမှာ ခါးသီးသောဝမ်းနည်းပူဆွေးမှုကို ဆိုလိုသည်။

ကျိုင်းကောင်များ နံ့ကောင်များကဲ့သို့ ပိုးမွှားများ၊ တစ်ခါတစ်ရံများစွာသောကျိုင်းကောင်များလာပြီး စိုက်ပင်အားလုံးကို ကိုက်စားတတ်သည်။ ထွက်10-ကို ဖတ်ပါ။

ကဲ့သို့ ထိုးနိုင်သောအမြီးများရှိ၏။ လူတို့ကို ငါးလပတ်လုံး နာကျင်မှုပေးနိုင်သောတန်ခိုးသည် သူတို့၏အမြီးများ၌ရှိ၏။ ¹¹ကျိုင်းကောင်တို့မှာ ဘုရင်တစ်ပါးရှိ၏။ သူတို့၏ဘုရင်သည် အနက်ဆုံးသောတွင်း၏တမန်ဖြစ်၏။ သူ၏အမည်မှာ ဟေဗြဲဘာသာအားဖြင့် အဗဒ္ဒါန် * ဟူ၍ ၎င်း၊ ဟေလသဘာသာအားဖြင့် အပေါလျုန်ဟူ၍ ၎င်းခေါ်၏။ အဗဒ္ဒါန်နှင့် အပေါလျုန်၏အဓိပ္ပါယ်မှာ ဖျက်ဆီးသူဖြစ်သည်။

¹²ပထမဦးဆုံး ကြီးမားသောဘေးဒုက္ခတစ်ခုကျော်လွန်ပြီ။ သို့ရာတွင်ကြည့်လော့၊ နောက်ထပ်ကြီးမားသောဘေးဒုက္ခနှစ်ခု ထပ်လာလိမ့်မည်။

¹³ဆဋ္ဌမကောင်းကင်တမန်သည် တံပိုးကို မှုတ်သောအခါ ဘုရားသခင်၏ရှေ့တော်၌ ရှိသောရွှေယင်ပလ္လင်ပေါ် ချိုလေးချောင်းထဲမှ ထွက်လာသောအသံကို ငါကြားရ၏။ ¹⁴ထိုအသံက “ကြီးမားသောဥပရတ်မြစ်နားမှာ ချည်နှောင်ထားသော ကောင်းကင်တမန်လေးပါးကိုလွှတ်လော့” ဟုတံပိုးရှိသောဆဋ္ဌမကောင်းကင်တမန်အား ပြော၏။ ¹⁵ထိုကောင်းကင်တမန်လေးပါးတို့ကို ဤနှစ်လ၊ ရက်၊ နာရီအတွက် အဆင်သင့်ဖြစ်ရန် ပြုလုပ်ထားခြင်း ဖြစ်၏။ ဤကောင်းကင်တမန်တို့ကို ကမ္ဘာပေါ်ရှိ လူသုံးပုံတစ်ပုံကိုသတ်ရန် လွှတ်လိုက်ခြင်းဖြစ်၏။ ¹⁶မြင်းစီးသူရဲတို့၏အရေအတွက်ကို ငါကြား၏။ ထိုအရေအတွက်မှာ ကုဋေနှစ်ဆယ်ဖြစ်၏။

¹⁷ထိုအတူ ဗျာဒိတ်ဂူပါရုံ* ၌ မြင်းများနှင့် မြင်းစီးသူများကို ငါမြင်၏။ သူတို့သည် မီးကဲ့သို့ နီသောအဆင်းနက်ပြာနှင့် ကန့်ကဲ့သို့ ဝါသော အရောင်ရှိသည့်ရင်အုပ်တန်ဆာရှိ၏။ မြင်းတို့၏ခေါင်းသည် ခြင်္သေ့ဦးခေါင်းနှင့်တူ၏။ မြင်းတို့

ပါးစပ်ထဲမှမီး၊ မီးခိုးနှင့်ကန့်များ ထွက်လာ၏။ ¹⁸ကမ္ဘာမြေကြီး၏လူသုံးပုံတစ်ပုံသည် ဤဆိုးယုတ်သောမြင်းပါးစပ်မှ ထွက်လာသောမီးခိုးနှင့် ကန့်ဟူသောဘေးသုံးပါးကြောင့် သေကြ၏။ ¹⁹မြင်းတို့၏တန်ခိုးများသည် သူတို့၏ပါးစပ်နှင့် အမြီးရှိ၏။ သူတို့၏အမြီးသည် မြေကဲ့သို့ဖြစ်ပြီး၊ လူတို့ကို ဒဏ်ရာရစေ၍ ကိုက်နိုင်သောဦးခေါင်းများရှိ၏။

²⁰ကမ္ဘာပေါ်တွင် ကြွင်းသောလူတို့သည် ဤဘေးဒဏ်များဖြင့် အသတ်မခံခဲ့ကြပါ။ သို့သော်လည်း သူတို့၏လက်ဖြင့် ပြုလုပ်သောအရာများမှ ပြန်လှည့်ကာ သူတို့၏စိတ်နှလုံးနှင့် အသက်တာများကို မပြောင်းလဲကြသေးချေ။ မမြင်၊ မကြား၊ မလျှောက်နိုင်သောရွှေ၊ ငွေ၊ ကြေးဝါ၊ ကျောက်နှင့်သစ်သားဖြင့် ပြုလုပ်သောရုပ်တုများနှင့်နတ်ကို ကိုးကွယ်ခြင်းမှ သူတို့သည် ရပ်တန့်ခြင်းမရှိ။ ²¹သူတို့သည် လူ့အသက်ကိုသတ်ခြင်း၊ သူတစ်ပါးကိုပြုစားခြင်း၊ မတရားသောမေထုန်ကို မှီဝဲခြင်း၊ သူများဥစ္စာကို ခိုးခြင်းစသောအမှုအကျင့်များမှ နောင်တမရဘဲနေကြ၏။

ကောင်းကင်တမန်နှင့် စာလိပ်ငယ်

10 ထို့နောက် တန်ခိုးကြီးသောကောင်းကင်တမန်နောက်တစ်ပါးသည် ကောင်းကင်မှဆင်းသက်လာသည်ကို ငါမြင်၏။ ထိုကောင်းကင်တမန်သည် မိုဃ်းတိမ်ကိုဝတ်လျက် ခေါင်းပေါ်၌သက်တုဝန်းရံထား၏။ သူ၏မျက်နှာသည် နေနှင့်တူပြီး ခြေထောက်သည်မီး တိုင်များနှင့်တူ၏။ ²သူသည် စာစောင်ငယ်တစ်ခုကို ကိုင်ထား၏။ ထိုစာစောင်ငယ်သည် သူ၏လက်ထဲ၌ ဖွင့်လျက်ရှိ၏။ ကောင်းကင်တမန်သည် သူ၏လက်ျာခြေထောက်ကို ပင်လယ်ထဲတွင်ချထားပြီး လက်ဝဲခြေထောက်ကို ကုန်းပေါ်တွင်ချထား၍ ³ခြင်္သေ့ဟောက်သကဲ့သို့ အသံကျယ်နှင့် ကြွေးကြော်၏။ ထိုကောင်းကင်တမန်အော်ပြီး သောအခါ မိုဃ်းကြိုးသံခုနှစ်ချက်က ပြော

အဗဒ္ဒါန် ဓမ္မဟောင်းခေတ်တုန်းက ဤအရာသည် သေခြင်း နေရာ၏အမည်ဖြစ်သည်။ ယောဘ 26:6; ဆာလံ 88:11

ဗျာဒိတ်ဂူပါရုံ ဂူပါရုံများသည် အိပ်မက်များကဲ့သို့ ဘုရားသခင်က လူတို့ထံ စကားပြောရာ၌ အသုံးပြုသောတစ်ခုတစ်ခုဖြစ်သည်။

လိုက်၏။ ⁴မိုဃ်းကြီးခုနှစ်ချက်က မြည်ပြီးသော အခါ ငါသည် စရေးလိုက်၏။ သို့သော်လည်း ကောင်းကင်မှ အသံကို ငါကြားရ၏။ “မိုဃ်းကြီးခုနှစ်ချက် မြည်သောအရာကို မရေးမမှတ်နှင့်။ ဤအရာများကို လျှို့ဝှက်ထားလော့” ဟု အသံကပြော၏။

⁵ပင်လယ်နှင့်၊ မြေကြီးပေါ်မှာ ရပ်နေသော ကောင်းကင်တမန်သည် သူ၏လက်ျာလက်ကို ကောင်းကင်သို့ မြှောက်လိုက်၏။ ⁶ကောင်းကင်တမန်သည် အစဉ်အမြဲ အသက်ရှင်သော သူအားဖြင့် ကျိန်ဆိုခြင်းကို ပြုလေ၏။ သူသည် မိုဃ်းကောင်းကင်နှင့်၎င်း အထဲ၌အရာအားလုံးကို ဖန်ဆင်းသောသူ ဖြစ်၏။ မြေကြီးနှင့်မြေကြီးပေါ်ရှိ အရာအားလုံးကို သူဖန်ဆင်းတော်မူ၏။ ပင်လယ်နှင့် ပင်လယ်ထဲ၌ရှိသောအရာအားလုံးကို သူဖန်ဆင်းစီရင်၏။ ကောင်းကင်တမန်ကလည်း “ဘုရားသခင်သည် မည်သည့်အရာကိုမျှ နှောင့်နှေးစေမည်မဟုတ်။ ⁷သတ္တမကောင်းကင်တမန်သည် သူ၏တံပိုးကို မှုတ်ရန် အချိန်ရောက်သောအခါ ဘုရားသခင်၏လျှို့ဝှက်သောအစီအစဉ်ပြီးဆုံးလိမ့်မည်။ ဤအစီအစဉ်သည် ဘုရားသခင်၏အစေခံများဖြစ်သော ပရောဖက်တို့အား ပြောသောဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းဖြစ်၏” ဟုဆိုလေ၏။

⁸ထို့နောက်ကောင်းကင်မှ အရင်ကဲ့သို့သော အသံကို တစ်ဖန် ငါကြားရ၏။ အသံက ငါအား “ပင်လယ်နှင့်မြေကြီးပေါ်တွင်ရပ်လျက်နေသော ကောင်းကင်တမန်၏လက်ထဲ၌ ပွင့်နေသောစာစောင်ကို သွားယူလော့” ဟုဆို၏။

⁹ထို့ကြောင့် ငါသည် ကောင်းကင်တမန်ထံသို့ သွား၍ စာစောင်ငယ်ကို ပေးပါဟု တောင်း၏။ သူကလည်း “စာစောင်ကိုယူ၍ စားလော့။ သင်၏ဝမ်းထဲတွင် ခါးလိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း သင်၏ပါးစပ်ထဲတွင် ပျားရည်ကဲ့သို့ ချိုနေလိမ့်မည်” ဟုဆို၏။ ¹⁰ထို့ကြောင့် ကောင်းကင်တမန်၏လက်မှ စာစောင်ငယ်ကို ငါယူ၍ စားလိုက်၏။ ငါ့ပါးစပ်ထဲ၌ ပျားရည်ကဲ့သို့ ချိုသောအရသာရှိ၏။ သို့သော်လည်း ငါစားပြီးမှ ငါဝမ်း

ထဲ၌ ခါးသည်ကို ငါခံစား၏။ ¹¹ထို့နောက် သူတို့ကလည်း “သင်သည် လူအမျိုးမျိုးသောဘာသာစကားကို ပြောသောလူတို့ကို၎င်း၊ ရှင်ဘုရင်တို့ကို၎င်း၊ တပန်ပရောဖက်ပြု၍ ဟောပြောရမည်” ဟုပြောလေ၏။

သက်သေနှစ်ဦး

11 ထို့နောက် တောင်ဌေးကဲ့သို့ ရှည်သော ပေတံတုတ်တစ်ချောင်းကို ငါ့အား ပေး၍ငါ့ကိုပြောဆိုသည်မှာ “ဘုရားသခင်၏ဗိမာန်တော်နှင့်ယင်ပလ္လင်ကိုသွား၍တိုင်းတာပြီးထိုနေရာတွင်ကိုးကွယ်သောသူတို့ကို ရေတုတ်လော့။ ²သို့သော်လည်း ဗိမာန်တော်အပြင် ဘက်ရှိတန်တိုင်းကိုမတိုင်းနှင့် ပယ်ထားလော့။ အကြောင်းမူကား၊ တပါးအမျိုးသားတို့ကို ပေးထားခြင်းဖြစ်၏။ သူတို့သည် သန့်ရှင်းသောမြို့တော်ကို လေးဆယ်နှစ်လပတ်လုံးလျှောက် သွားရမည်။ ³ငါ၏သက်သေခံနှစ်ဦးကို ငါတန်ခိုး ပေးမည်။ သူတို့သည် လျော်တေအဝတ်* ကို ဝတ်လျက် ရက်ပေါင်းတစ်ထောင်နှစ်ရာခြောက်ဆယ် ကာလပတ်လုံးပရောဖက်ပြုကြလိမ့်မည်။”

⁴ဤသက်သေခံနှစ်ဦးသည် မြေကြီးအရှင်၏ရှေ့တော်၌ ရပ်နေသောသံလွင်ပင်နှစ်ပင်နှင့် မီးအိမ်တိုင်နှစ်တိုင်ဖြစ်၏။ ⁵တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည် သက်သေခံနှစ်ဦးကို ဒုက္ခပေးလျှင် သူတို့၏ပါးစပ်ထဲမှ မီးများထွက်လာပြီးရန် သူတို့ကို မျိုချလိမ့်မည်။ သူတို့ကို ဒုက္ခပေးရန် ကြိုးစားသောသူသည် ထိုနည်းတူ သေရမည်။ ⁶ထိုသူတို့သည် ပရောဖက်အမှုပြုသောနေ့ရက်ကာလ၌ မိုးမရွာစေခြင်းငှါ မိုးကောင်းကင်ကို ပိတ်ရသောအခွင့်ရှိ၏။ သူတို့သည် ရေကိုအသွေးဖြစ်စေနိုင်သောအခွင့်နှင့် ဘေးဒုက္ခအမျိုးမျိုးတို့ကို မြေကြီးသို့ ပို့ရသောအခွင့်ကိုရကြ၏။

⁷ထိုသက်သေခံနှစ်ဦးသည် သူတို့၏သတင်းစကားကို ပြောကြားပြီးသောအခါ အနက်ဆုံး

လျော်တေအဝတ် တိရစ္ဆာန်အမွှေးမှ ပြုလုပ်ထားသော အင်္ကျီကြမ်း၊ တစ်ခါတစ်ရံ လူတို့က ဝမ်းနည်းခြင်းကို ပြခြင်းငှါ ၎င်းကို ဝတ်ခဲ့ကြသည်။

သောတွင်းက ထွက်လာသောသားရဲသည် သူတို့ကို တိုက်ခိုက်၍ အောင်နိုင်ပြီး သတ်လိမ့်မည်။⁸ သက်သေခံနှစ်ဦး၏အလောင်းသည် ကြီးမားသောမြို့၏လမ်းပေါ်၌ လဲလျောင်းနေ မည်။ ထိုမြို့သည် သောဒံနှင့် အဲဂုတ္တုဟု အမည်ပေး၏။ မြို့အတွက် ပေးထားသော ဤနာမည်သည် အထူးအဓိပ္ပါယ်ရှိသည်။ ဤမြို့၌ သူတို့သခင်သည်လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ အသေခံတော်မူ၏။⁹ အမျိုးမျိုးသော၊ ဘာသာစကားကို ပြောသောလူ အမျိုးအနွယ်တို့သည် သက်သေခံနှစ်ဦး၏အလောင်းများကို သုံးရက်ခွဲပတ်လုံး ကြည့်ကြလိမ့်မည်။ သူတို့ကို မှုပ်နှံရန် ငြင်းပယ်ကြလိမ့်မည်။¹⁰ မြေကြီးပေါ်မှာ နေသောသူတို့သည် ဤနှစ်ယောက်သေသွား သောကြောင့် ပျော်ရွှင်ကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည် ပွဲများပြုလုပ်ပြီး တစ်ယောက်ကိုယောက်လက်ဆောင်ပို့ပေးကြလိမ့်မည်။ ဤသက်သေခံနှစ်ဦးသည် မြေကြီးပေါ်မှာ နေသောသူတို့ထံသို့ ဆင်းရဲဒုက္ခများစွာ ယူဆောင်လာသောကြောင့် သူတို့သည် ထိုကဲ့သို့ ပြုလုပ်ကြလိမ့်မည်။

¹¹ သို့သော်လည်း သုံးရက်ခွဲလွန်ပြီးလျှင် ဘုရားသခင် အထံတော်က အသက်ဝိညာဉ်သည် သူတို့၌ ဝင်သဖြင့် သူတို့ခြေထောက်ပေါ်တွင် မတ်တတ်ရပ်၍ မြင်သမျှသောသူတို့သည် အလွန်ကြောက်ရွံ့ကြ၏။¹² ထိုအခါ ပရောဖက်နှစ်ဦးသည် “ဤနေရာသို့ထပ်လာကြလော့” ဟု ကောင်းကင်မှ ကျယ်လောင်သောအသံကို ကြားရ၏။ ထို့နောက် ပရောဖက်နှစ်ဦးသည် မိုသ်းတိမ်ဖြင့် ကောင်းကင်သို့ တက်သွား၏။ သူတို့သွားသည်ကို ရန်သူတို့က ကြည့်ကြ၏။

¹³ ထိုအချိန်တွင် ငလျင်ကြီးစွာ လှုပ်၏။ မြို့ဆယ်ပုံတစ်ပုံသည် ပျက်စီးသွား၏။ လူ့နှစ်ထောင်သည် ငလျင်ဒဏ်ကြောင့် သေကြ၏။ မသေသောသူတို့သည်ကြောက်ရွံ့ကြ၍ကောင်းကင်ဘုံ၏အရှင်ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းကြ၏။

¹⁴ ဒုတိယကြီးမားသောဘေးဒဏ်ပြီးဆုံးသွားပြီ။ တတိယကြီးမားသောဘေးဒဏ်သည် အလျင်အမြန်လာလိမ့်မည်။

သတ္တမတံပိုး

¹⁵ သတ္တမကောင်းကင်တမန်သည် တံပိုးကို မှုတ်သောအခါ ကောင်းကင်၌ ကျယ်လောင်သော အသံများပေါ်ထွက်လာ၏။ ထိုအသံက

“လောကီနိုင်ငံတော်သည် ယခုငါတို့အရှင်ဘုရားနှင့်ထိုအရှင်၏ ခရစ်တော်နိုင်ငံဖြစ်လေပြီ။ သူသည် ထာဝရအုပ်စိုးတော်မူလိမ့်မည်” ဟုပြောဆိုကြ၏။

¹⁶ ထိုအခါ အသက်ကြီးသူ နှစ်ဆယ့်လေးဦးသည် ပြင်ပဝင်၍ ဘုရားသခင်ကို ကိုးကွယ်ကြ၏။ သူတို့သည် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ မိမိတို့ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်သောအသက်ကြီးသူတို့ ဖြစ်၏။¹⁷ အသက်ကြီးသူတို့သည်လည်း

“အနန္တတန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံတော်မူသောထာဝရဘုရားသခင်၊ ကိုယ်တော်ကိုအကျွန်ုပ်တို့ ချီးမွမ်းပါ၏။ ကိုယ်တော်သည် ယနေ့သော်လည်းကောင်း၊ ယခင်၌ သော်လည်းကောင်း ရှိတော်မူ၏။ ကျေးဇူးတော်ကို အကျွန်ုပ်တို့ ချီးမွမ်းပါ၏။ အကြောင်းမူကား ကိုယ်တော်သည် ကြီးမားသောတန်ခိုးကို အသုံးပြုပြီး စတင်၍ အုပ်စိုးတော်မူ၏။

¹⁸ မြေကြီးပေါ်ရှိ လူတို့သည် အမျက်ထွက်ကြ၏။ သို့သော်ယခု ကိုယ်တော်၏အမျက်ထွက်ရန်အချိန်ဖြစ်၏။ ယခုသေသောသူတို့ကို စီရင်ရသောအချိန်ဖြစ်၏။ ကိုယ်တော်၏အစေခံဖြစ်သောပရောဖက်တို့ကိုဆုချရန် အချိန်ဖြစ်၏။ ကိုယ်တော်၏သန့်ရှင်းသောသူတို့နှင့် ကိုယ်တော်ကို ကြောက်ရွံ့ရှိသောသူအကြီးအငယ်တို့ကို ဆုချ၍ မြေကြီးကို ပျက်ဆီးသောသူတို့ကို ပျက်ဆီးရန် အချိန်ဖြစ်၏။”

¹⁹ ထို့နောက် ကောင်းကင်ဘုံ၌ ဘုရားသခင်၏ဗိမာန်ကိုဖွင့်ထား၍ ဗိမာန်တော်ထဲမှာ

ပဋိညာဉ်သေတ္တာတော်*သည် ထင်ရှားလေ၏။ ထို့နောက် လျှပ်စီးလက်ခြင်း၊ အသံမြည်ခြင်း၊ မိုးခြိမ်းခြင်း၊ ငလျင်လှုပ်ခြင်းနှင့် ကြီးမားသောမိုသီးသီးများကျခြင်း ဖြစ်ကြ၏။

မိန်းမနှင့်ကြီးမားသောမြေ

12 ထို့နောက် ကြီးမားသောအံ့ဩဖွယ်ရာသည် ကောင်းကင်၌ ပေါ်လာ၏။ နေကို ဝတ်ထားသောမိန်းမတစ်ယောက်ရှိ၏။ လသည် သူမ၏ခြေအောက်တွင်ရှိ၏။ ကြယ်ဆယ်နှစ်လုံးပါသောသရဖူကို သူမ၏ဦးခေါင်းပေါ်တွင်ရှိ၏။ ²ထိုမိန်းမသည် ကိုယ်ဝန်ဆောင်၍ ကလေးမွေးဖွားရန် နီးနေသဖြင့် နာကျင်စွာ အော်ဟစ်လေ၏။ ³ထို့နောက် အခြားသောအံ့ဩဖွယ်ရာတစ်ခုကောင်းကင်ဘုံ၌ ပေါ်လာ၏။ ကြီးမားသောအနီရောင်မြေတစ်ကောင်ရှိ၏။ မြေကြီးတွင်သရဖူတစ်ခုစီရှိသော ဦးခေါင်းခုနှစ်လုံးနှင့် ချိုဆယ်ချောင်းရှိ၏။ ⁴မြေကြီး၏အမြီးသည် ကောင်းကင်မှ ကြယ်သုံးပုံတစ်ပုံကို ဆွဲငင်၍ မြေကြီးပေါ်သို့ ပစ်ချလိုက်လေ၏။ ထို့နောက် မြေကြီးသည် ကလေးမွေးဖွားမည့်မိန်းမ၏ရှေ့၌ ရပ်လျက်ရှိနေ၏။ မွေးလာမည့်မိန်းမ၏ကလေးကိုစားရန်အလိုရှိ၏။ ⁵မိန်းမသည် သားယောက်ျားကို ဖွားမြင်၏။ သူသည် လူမျိုးတကာတို့ကို သံလုံတံနှင့် အုပ်စိုးမည်။ ထိုကလေးသည် ဘုရားသခင်နှင့် သူ၏ပလ္လင်တော်သို့ယူဆောင်သွားခြင်းကိုခံရ၏။ “မိန်းမသည် ဘုရားသခင်ပြင်ဆင် ပေးသောနေရာ၊ သဲကန္တာရသို့ ပြေးထွက်သွား၏။ သဲကန္တာရတွင် ရက်ပေါင်းတစ်ထောင်နှစ်ရာခြောက်ဆယ်ပတ်လုံး ကျွေးမွေးခြင်းကိုခံရမည်။

⁷ထို့နောက် ကောင်းကင်၌ စစ်ဖြစ်၏။ မိကျွလ*နှင့် သူ၏ကောင်းကင်တမန်တို့သည် မြေကြီးကို တိုက်ခိုက်ကြ၏။ မြေကြီးနှင့်သူ၏တ

မန်တော်တို့ကလည်း ပြန်တိုက်ကြ၏။ ⁸သို့သော်လည်း မြေကြီးသည် ခွန်အားမမျှပေ။ မြေကြီးနှင့်သူ၏တမန်တော်တို့သည် ကောင်းကင်ဘုံ၌ သူတို့၏နေရာများဆုံးရှုံးသွား၏။ ⁹မြေကြီးသည် ကောင်းကင်ဘုံမှ ပစ်ချခြင်းကိုခံရပြီ။ မြေကြီးသည် စာတန်သို့မဟုတ် မာရ်နတ်ဟု ခေါ်သော ရှေးမြေဟောင်းကြီးဖြစ်၏။ သူသည် လောကတစ်နိုင်ငံလုံးကို မှားသောလမ်းသို့ ဦးဆောင်သွား၏။ သူနှင့်မိမိနောက်လိုက်တို့ကို မြေကြီးပေါ်သို့ ပစ်ချလိုက်ကြ၏။

¹⁰ထို့နောက် ကောင်းကင်ဘုံမှ ကြီးသော အသံကို ငါကြားရ၏။ “ငါတို့ဘုရားသခင်၏ အောင်မြင်ခြင်းတန်ခိုးတော်၊ နိုင်ငံတော်နှင့် သူ၏ခရစ်တော်*၏အာဏာတော်ယခုရောက်လာပြီ။ အကြောင်းမှာ ငါတို့ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့ကို နေ့ညဉ့်မပြတ် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ စွပ်စွဲသောသူကို အောက်သို့ချခြင်းခံရပြီ။ ¹¹ငါတို့ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့သည် သိုးသငယ်၏ သွေးတော်နှင့်သူတို့၏သက်သေခံချက်အားဖြင့် သူ့အပေါ်အောင်မြင်မှုကိုရရှိပြီ။ သူတို့သည် သေခြင်းကိုပင်မကြောက်ကြ။ ¹²ထို့ကြောင့်ကောင်းကင်နှင့်ကောင်းကင်၌ နေထိုင်သူတို့အားလုံး ဝမ်းမြောက်ကြလော့။ သို့သော်လည်း မြေကြီးနှင့် ပင်လယ်၌ ဘေးဒုက္ခရောက်လိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ မာရ်နတ်သည် သူ၌အချိန်သိပ်မရှိတော့ကြောင်း သိသဖြင့်ပြင်းစွာသော ဒေါသအမျက်နှင့်တကွ သင်တို့ထံသို့ ဆင်းလေပြီ” ဟုဆိုကြ၏။

¹³မြေကြီးသည် မြေကြီးပေါ်သို့ ကျသည်ကို သိသောကြောင့် သားယောက်ျားကို မွေးသော မိန်းမနောက်ကို လိုက်ရန်စတင်၏။ ¹⁴သို့သော်လည်း ထိုမိန်းမကို ကြီးမားသောလင်းယုန် အတောင်ပံနှစ်ခုကို ပေးလေ၏။ သို့ဖြစ်၍ သဲကန္တာရထဲ၌ သူမအတွက် ပြင်ဆင်ထားသောနေရာ

ပဋိညာဉ်သေတ္တာ ဓမ္မဟောင်း ဗိမာန်တော်၏အသန်ရှင်းဆုံးသော နေရာ၌ ထာဝရဘုရားက မိမိလူတို့ထံပေးတော်မူသောပဋိညာဉ်သေတ္တာရှိသည်။ ထွက်: 25:10-22 1 ဓမ္မရာ၊ 8:1-9 ဟေဗြဲ 9:4

မိကျွလ ကောင်းကင်တမန် ထာဝရဘုရား၏ကောင်းကင်တမန်များ၏ ခေါင်းဆောင် ရှင်ယုဒ 9
ခရစ်တော် ဘိသိတ်ခြင်း ခံယူသောသူ (မေဂျိယ) သို့မဟုတ် ထာဝရဘုရားက ရွေးကောက်တော်မူသောသူ။

သို့ပျံသန်းနိုင်မည်။ ထိုနေရာ၌သူ့ကို သုံးနှစ်ခွဲ ပတ်လုံးကြည့်ရှုစောင့်မခြင်းခံရပြီး မြွေကြီးထံမှ ဝေးကွာသွားမည်။¹⁵ ထိုအခါ မိန်းမကို ရေအ ဟုန်ဖြင့် မျောသွားစေခြင်းငှါ မြွေကြီးသည် သူ ၏ပါးစပ်မှမြစ်ကဲ့သို့ ရေကိုသွန်ချလေ၏။¹⁶ သို့ သော်လည်း မြွေကြီးသည် မိန်းမကို ကူညီ၏။ မြွေကြီးသည် မိမိ၏ပါးစပ်ကိုဖွင့်ပြီး မြွေကြီး၏ ပါးစပ်မှ ထွက်လာသောမြစ်ရေကို မျိုချလေ၏။¹⁷ ထိုအခါ မြွေကြီးသည် မိန်းမကို လွန်စွာဒေါသ ထွက်၏။ ဘုရားသခင်၏မိန့်တော်မူချက်များကို လိုက်နာပြီး ယေရှု၏သွန်သင်သောသမ္မာတရား ကိုစောင့်ရှောက်သော ထိုမိန်းမ၏အခြားသော သားသမီးတို့ကို တိုက်ခိုက်ရန် ထွက်သွား၏။¹⁸ မြွေကြီးသည် သွား၍ ပင်လယ်ကမ်းခြေ၌ ရပ်လျှက်ရှိ၏။

သားရဲတိရစ္ဆာန်နှစ်ကောင်

13 ထို့နောက် ပင်လယ်ထဲမှ သားရဲတစ် ကောင်ထွက်လာသည်ကို ငါမြင်၏။ ချို ဆယ်ချောင်းနှင့် ခေါင်းခုနှစ်လုံးရှိ၏။ ချိုတစ် ချောင်းစီမှာ သရဖူတစ်ဆူရှိ၏။ ခေါင်းတစ်လုံး စီမှာ ဘုရားသခင်၏အသရေတော်ကို ရှုတ်ချ သောအမည်ကို ရေးထား၏။² ဤသားရဲသည် ကျားသစ်နှင့်တူ၏။ ဝံခြေကဲ့သို့ရှိ၏။ ခြင်္သေ့ကဲ့ သို့သောပါးစပ်ရှိ၍ ပင်လယ်ကမ်းခြေ၌ ရပ်နေ သောမြွေကြီးသည် မိမိတန်ခိုးနှင့် မိမိပလ္လင်ကို ၎င်း ကြီးစွာသောအာဏာကို၎င်း သားရဲ၌အပ် ပေး၏။³ သားရဲ၏ဦးခေါင်းတစ်လုံးသည် အနာ ရစေပြီး သတ်ထားခြင်းခံရသကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ သို့ သော် ဤသောသောအနာသည် ပျောက်ကင်း ခြင်းအခွင့်ရ၏။ မြွေကြီးသား လူအားလုံးသည် အံ့သြ၍ ထိုသားရဲနောက်ကို လိုက်ကြ၏။⁴ လူ တို့သည် မြွေကြီးကို ကိုးကွယ်ကြ၏။ အကြောင်း မူကား သူ၏တန်ခိုးများကို သားရဲအား ပေး လိုက်သောကြောင့် ဖြစ်၏။ ထိုသားရဲကို လည်း ကိုးကွယ်ကြ၏။ “အဘယ်သူသည် သားရဲကဲ့သို့ တန်ခိုးကြီးသနည်း။ အဘယ်သူသည် သူ့ကို စစ် တိုက်နိုင်သနည်း” ဟုပြောဆိုကြ၏။

⁵ ထိုသားရဲသည် မာနထောင်လွှားသော စကားနှင့် အလွန်ဆိုးဝါးသောအရာများကို ပြောဆိုခွင့်ရ၏။ သားရဲသည် သူ၏တန်ခိုးကို လေးဆယ်နှစ်လကြာပတ်လုံး အသုံးပြုနိုင်သော အခွင့်ရ၏။⁶ သားရဲသည် မကောင်းသောအ ရာများဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ပြောရန် နှုတ်ကို ဖွင့်ထား၏။ ဘုရားသခင်၏နာမတော်မကောင်း ကြောင်းကိုလည်းပြော၏။ ဘုရားသခင်အသက် ရှင်သောနေရာနှင့် ကောင်းကင်ရှိလူအားလုံး မကောင်းကြောင်းကိုလည်း ပြော၏။⁷ ဘုရား သခင်၏သန်ရှင်းသောလူတို့ကို စစ်တိုက်၍ နိုင် ရသောတန်ခိုးကို သားရဲအားပေး၏။ သားရဲ သည် အမျိုးမျိုးသောဘာသာစကားကို ပြော သောလူမျိုး အားလုံးတို့ကို အုပ်စိုးရသောအ ခွင့်ရ၏။⁸ မြွေကြီးသားအပေါင်းတို့သည် သား ရဲကို ကိုးကွယ်ကြမည်။ သိုးသငယ်၏အသက် စာစောင်ထဲ၌ ကမ္ဘာဦးအစက နာမည်ရေး ထားခြင်း မရှိသောသူတို့ဖြစ်၏။ သိုးသငယ် သည် အသတ်ခံရသောသူဖြစ်၏။⁹ ထိုအကြောင်းအရာကို ကြားရသောသူ တိုင်း နားထောင်ပါစေ။

¹⁰ တစ်စုံတစ်ယောက်သည် ဖမ်းဆီးခေါ် ဆောင်သွားခြင်းခံရမည့်သူ ဖြစ်လျှင် ထို သူသည် ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခြင်းပင် ခံရလိမ့်မည်။ တစ်စုံတစ်ယောက်သည် သန်လျက်နှင့် သတ်ခြင်းခံရမည့်သူဖြစ် လျှင် ထိုသူသည် သန်လျက်နှင့် အသတ် ခံရလိမ့်မည်။

ဤအရာ၏အနက်အဓိပ္ပါယ်မှာ ဘုရားသခင်၏ သန်ရှင်းသောလူတို့သည် သည်းခံခြင်းနှင့် ယုံ ကြည်ခြင်းရှိရမည်။

¹¹ ထို့နောက် မြွေကြီးထံမှ နောက်သားရဲ တစ်ကောင်ထွက်လာသည်ကို ငါမြင်၏။ သိုး သငယ်ကဲ့သို့ ချိုနှစ်ချောင်းရှိ၏။ သို့သော် လည်း မြွေကြီးကဲ့သို့ စကားပြော၏။¹² ဤသား ရဲသည် ပထမသားရဲ၏ရေတောင်ရပ်လျက် ပထမ သားရဲ၏တန်ခိုးကိုသုံး၏။ ထိုသားရဲသည် မြေ

ကြီးပေါ်ရှိလူသားအပေါင်းတို့အားသေစေသော ဒဏ်ချက် ပျောက်ခံပြီးသောပထမသားရဲကို ကိုးကွယ်စေခြင်းငှါ ဤတန်ခိုးကို အသုံးပြု၏။
¹³ ဤဒုတိယသားရဲသည် ကြီးမားသောနိမိတ် လက္ခဏာတို့ကို ပြုလုပ်၏။ လူတို့မျက်မှောက်၌ ကောင်းကင်ဘုံမှ မြေကြီးပေါ်သို့ မီးကိုကျ ဆင်းစေ၏။
¹⁴ ဤဒုတိယသားရဲသည် မြေကြီး သားတို့ကို လှည့်ဖြား၏။ သူ့ကို ပေးထားသော တန်ခိုးကို အသုံးပြု၍ ဤနိမိတ်လက္ခဏာတို့ကို ပြုလုပ်၏။ ပထမသားရဲကို အစေခံရန် ဤနိမိတ် လက္ခဏာတို့ကို ပြုလုပ်၏။ ဒုတိယသားရဲသည် ပထမသားရဲကို ဂုဏ်ပြုရန် လူများကို ရုပ်တု ပြုလုပ်စေ၏။ ဤသားရဲသည် သန်လျက်ဖြင့် အနာတရဖြစ်ပြီး မသေသောသားရဲဖြစ်၏။
¹⁵ ပထမသားရဲ၏ရုပ်တု၌ အသက်ပေးနိုင်သော တန်ခိုးကို ဒုတိယသားရဲအား ပေးထား၏။ ထို နောက် ရုပ်တုသည် စကားပြောတတ်ရုံမက သူ့ကို မကိုးကွယ်သောသူတို့အား သတ်ရန်အ မိန့်ပေးပိုင်ခွင့်ရှိ၏။
¹⁶ သူတို့၏လက်ျာလက်နှင့် နဖူးပေါ်တွင် တံဆိပ်ခတ်ရန် လူကြီးလူငယ်၊ ချမ်း သာသောသူ၊ ဆင်းရဲသောသူ၊ လူလွတ်၊ ကျွန် ဖြစ်သောသူအပေါင်းတို့အပေါ် အတင်းအဓမ္မ ဖြင့် ဒုတိယသားရဲက စီရင်၏။
¹⁷ ဤတံဆိပ်ကို ရှိသောသူမှတစ်ပါး အဘယ်သူမျှ ဤတံဆိပ်မ ပါဘဲ ရောင်းဝယ်ခြင်း မပြုလုပ်နိုင်ပါ။ ဤတံ ဆိပ်သည် သားရဲ၏အမည် သို့မဟုတ် နာမ၏ နံပါတ်ဖြစ်၏။
¹⁸ ဤအရာ၌ ပညာရှိဉာဏ်ရှိ သောသူသည် သားရဲနံပါတ်ကို ရေတွက်စေ။ ဤနံပါတ်သည် လူတစ်ယောက်၏နံပါတ်ဖြစ်၏။ ခြောက်ရာခြောက်ဆယ်ခြောက်လည်းဖြစ်၏။

ရွေးနှုတ်ကယ်တင်ခြင်းသီချင်း

14 ထို့နောက် ငါသည် ငါ့ရှေ့၌ရှိသော သိုး သငယ်ကို ကြည့်သောအခါ၊ သူသည် ဇိအုန်တောင်* ပေါ်မှာ ရပ်နေ၏။ လူတစ်သိန်း

ဇိအုန်တောင် ယေရုရှလင်အတွက် အခြားနာမည်၊ ထာ ဝရဘုရား၏ လူတို့နှင့်အတူ နေထိုင်သောဝိညာဉ်ရေး နှင့်ဆိုင်သောမြို့။

လေးသောင်း လေးထောင်တို့သည် သူနှင့်အတူ ရှိကြ၏။ သူတို့အား လုံး၏နဖူးပေါ်တွင် သူ၏နာ မနှင့် ခမည်းတော်၏နာမကို ရေးထားလျက်ရှိ ၏။
² ထို့နောက် ရေလျှံသောအသံ၊ ကျယ် လောင်သော မိုဗ်းကြီးသံကဲ့သို့သော ကောင်း ကင်ကအသံကို ငါကြားရ၏။ ငါကြားရသော အသံသည် စောင်းသမားများ စောင်းတီး သောအသံနှင့်လည်းတူ၏။
³ လူတို့သည် ပလ္လင် တော်ရှေ့၌၎င်း၊ သတ္တဝါလေးပါးနှင့် အသက် ကြီးသူတို့၏ရှေ့၌၎င်း၊ သီချင်းသစ်ကို ဆိုကြ၏။ ထိုသီချင်းသစ်ကို သင်ကြားနိုင်သူတို့ မှာမြေ ကြီးမှ ရွေးနှုတ်ခြင်းခံရသောသူ တစ်သိန်းလေး သောင်း လေးထောင်သာ ဖြစ်ကြ၏။ အဘယ် သူမျှ သီချင်းသစ်ကို မသင်နိုင်။
⁴ ထိုသူတို့သည် မိန်းမတို့နှင့် မှားယွင်းမှုမရှိသောသူတို့ ဖြစ်ကြ ၏။ သူတို့သည် ကိုယ်ကိုကိုယ် စင်ကြယ်စေကြ ၏။ သူတို့သည် သိုးသငယ်သွားလေရာအရပ် သို့ နောက်တော်သို့ လိုက်သောသူတို့ ဖြစ်၏။ ဤတစ်သိန်းလေးသောင်း လေးထောင်တို့သည် လောကသားတို့အထဲမှ ရွေးနှုတ်ထားသောသူ တို့ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် သိုး သငယ်တော်သို့ ပထမဦး ဆုံးပူဇော်ခံရသော သူတို့ဖြစ်ကြ၏။
⁵ ဤသူတို့ နှုတ်၌လိမ်လည် ပြောဆို ခြင်းမရှိ။ သူတို့သည် အပြစ်နှင့်ကင်း လွတ်ကြ၏။

ကောင်းကင်တမန်သုံးပါး

⁶ ထို့နောက်အခြားသောကောင်းကင်တမန် သည် မိုဗ်းကောင်းကင်၌ မြင့်မားစွာ ယုံ့ဝဲ လျှက်ရှိ သည်ကို ငါမြင်၏။ ကောင်းကင်တမန် သည် မြေကြီးပေါ်၌ အသက်ရှင်နေကြသော လူမျိုးအသီးသီး၊ လူမျိုးစုအသီးသီး၊ ဘာသာစ ကားအသီးသီးနှင့် လူမျိုးနွယ်စုအသီးသီးထံသို့ ဝမ်းမြောက်ရာသတင်းကောင်းကို ကြေငြာရန် ရှိ၏။
⁷ ကောင်းကင်တမန်တစ်ပါးက ကျယ် လောင်သောအသံဖြင့် “ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့၍ချိုးမွမ်းကြလော့။ လူသားအပေါင်း

တို့ကို ဘုရားသခင်က စီရင်ရမည့်အချိန်ရောက် လာပြီ။ ဘုရားသခင်ကို ကိုးကွယ်ကြလော့။ သူ သည်ကောင်းကင်၊ မြေကြီး၊ ပင်လယ်နှင့်စမ်းရေ တွင်းတို့ကို ဖန်ဆင်းတော်မူသည်ဟုပြောဆို၏။

⁸ထို့နောက် ဒုတိယကောင်းကင်တမန်သည် ပထမကောင်းကင်တမန်နောက်သို့ လိုက်၍ “သူမပျက်စီးသွားပြီ။ ကြီးမားသောဗာဗုလုန် မြို့ကြီးသည် ပျက်စီးသွားပြီ။ သူမသည် မိမိ၏ မတရားသောမေထုန်မှီခဲခြင်းနှင့် ဘုရားသခင် ၏အမျက်တော်နှင့်ပြည့်လျက်ရှိသောစပျစ်ရည် ကို နိုင်ငံအားလုံးကို သောက်စေသည်” ဟု ပြောဆို၏။

⁹တတိယကောင်းကင်တမန်သည် ပထမ ကောင်းကင်တမန်နှစ်ပါးနောက်ကို လိုက်၏။ တ တိယကောင်းကင်တမန်က ကျယ်လောင်သော အသံဖြင့် “သားရဲနှင့် သူ၏ရုပ်တုကို ကိုးကွယ်၍ သူ၏တံဆိပ်လက်မှတ်ကို နဖူး၌၎င်း၊ လက်ျာ လက်၌၎င်း ခံသောသူတို့သည် အမင်္ဂလာရှိ၏။

¹⁰ထိုသူသည် ဘုရားသခင်၏ဒေါသဖလား၌ လောင်းသော အမျက်တော်စပျစ်ရည်စစ်ကို သောက်ရလိမ့်မည်။ ထိုသူသည် ကန့်ငရဲမီးနှင့် ရောသောမီးထဲမှာ ညှဉ်းဆဲခြင်းကို သန့်ရှင်း သောကောင်းကင်တမန်နှင့် သိုးသငယ်၏ရှေ့ တွင် ခံရမည်။ ¹¹သူတို့၏လောင်ကျွမ်းနေသော ဝေဒနာမှ မီးခိုးမီး ငွေ့များသည် အစဉ်မပြတ် ထွက်လာလိမ့်မည်။ သားရဲနှင့် သူ၏ရုပ်တုကို ကိုးကွယ်၍ သူ၏နာမတံဆိပ်ကို ခံရသောသူတို့ အတွက် နေ့ညမပြတ် သက်သာမရကြ” ဟုပြော ဆို၏။ ¹²ဤအရာက ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်း သောလူတို့သည် သည်းခံခြင်းရှိရမည်ဟု ဆိုလို ၏။ ဘုရားသခင်၏ပညတ်တို့ကို လိုက်နာပြီး ယေရှု၌သူတို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို စောင့်ရှောက် ရမည်။

¹³ထို့နောက်ကောင်းကင်မှအသံကို ငါကြား ရ၏။ ထိုအသံကငါ့အား “ဤအရာကိုရေးလော့။ ယခု ချိန်မှစ၍ သခင်ဘုရား၌ သေသောသူတို့ သည် ယနေ့မှစ၍ ကောင်းချီးခံစားလိမ့်မည်။” ဝိညာဉ်တော်ကလည်း

“မှန်၏။ ထိုအရာသည်မှန်၏။ ထိုသူတို့သည် ပင်ပန်းသောအလုပ်မှ နားလိမ့်မည်။ သူတို့၏အ ကျင့်သည်လည်း သူတို့နှင့်အတူရှိကြလိမ့်မည်” ဟုမိန့်တော်မူ၏။

မြေကြီး၏စပါးကိုရိတ်သိမ်းချိန်ရောက်ပြီ

¹⁴ငါကြည့်လိုက်သောအခါ ငါ၏ရှေ့တွင် ဗြူ သောမိုဗ်းတိမ်ရှိ၏။ ဗြူသောမိုဗ်းတိမ်ပေါ်မှာ ထိုင်နေသူသည်လူသားနှင့်တူ၏။ သူ၏ခေါင်း တော်ပေါ်၌ ရွှေသရဖူရှိ၍ လက်တော်ထဲ၌ ထက် သောတံစဉ်ရှိ၏။ ¹⁵ထို့နောက် ဗိမာန်တော်ထဲ မှ အခြားသောကောင်းကင်တမန်တစ်ပါး ထွက် လာ၏။ ဤကောင်းကင်တမန်သည် မိုဗ်းတိမ် ပေါ်မှာ ထိုင်သောသူကို “သင်၏တံစဉ်ကိုယူ ဆောင်၍ မြေကြီးမှ စုသိမ်းလော့ဟု ခေါ်လိုက် လေ၏။ ရိတ်သိမ်းချိန်ရောက်လာပြီ။ မြေကြီး၏ အသီးများသည် မှည့်နေပြီ။” ¹⁶ထိုအခါ မိုဗ်း တိမ်ပေါ်မှာ ထိုင်သောသူသည် မိမိ၏တံစဉ်ကို မြေကြီးပေါ်သို့ လွှဲလိုက်၏။ မြေကြီး၏စပါးကို ရိတ်သိမ်းတော်မူ၏။

¹⁷ထို့နောက် ကောင်းကင်ဘုံရှိ ဗိမာန်တော် ထဲမှ ကောင်းကင်တမန်တစ်ပါး ထွက်လာပြန် ၏။ ထိုကောင်းကင်တမန်သည်လည်း ထက် သောတံစဉ်ရှိ၏။ ¹⁸ထို့နောက် အခြားကောင်း ကင်တမန်တစ်ပါးသည် ယင်ပလွင်မှလာ၏။ ဤ ကောင်းကင်တမန်သည် မီးကို အစိုးရသော တန်ခိုးရှိ၏။ ထိုကောင်းကင်တမန်သည် ထက် သောတံစဉ်ရှိသောကောင်းကင်တမန်ကို ခေါ် ၍ “သင်၏ထက်သောတံစဉ်ကို ယူ၍မြေကြီး၏ စပျစ်ပင်ပေါ်မှ စပျစ်ခိုင်များကို စုဆောင်း လော့။ မြေကြီး၏စပျစ်များသည် မှည့်နေပြီ” ဟုပြောဆို၏။ ¹⁹ကောင်းကင်တမန်သည် မိမိ၏ တံစဉ်ကို မြေကြီးပေါ်သို့ လွှဲ၍မြေကြီး၏စပျစ် ဥယျာဉ်မှ စပျစ်များကို စုဆောင်း၍ ဘုရား သခင်၏အမျက်တော်တည်းဟူသော ကြီးမား သည့်စပျစ်ညှစ်စက်ထဲသို့ချလေ၏။ ²⁰မြို့ပြင်တွင် ရှိသောစပျစ်ညှစ်စက်ထဲတွင် စပျစ်များအညှစ် ခံရ၏။ စပျစ်ညှစ်စက်ထဲမှ စီးထွက်သောသွေး

သည် မြင်း၏ဦးခေါင်း အမြင့်ခန့်မြင့်တက်လာပြီး မိုင်နှစ်ရာအကွာအဝေးလောက်ရှည်လျား၏။

နောက်ဆုံးသောဘေးဒဏ်နှင့် ကောင်းကင်တမန်များ

15 ထို့နောက် ကောင်းကင်၌ ကြီးမား၍ အလွန်အံ့ဩဖွယ်ကောင်းသော အခြား နိမိတ်ကြီးတစ်ခုကို ငါမြင်၏။ နောက်ဆုံးဖြစ် သောဘေးဒဏ်ခုနှစ်ပါးကို သယ်ဆောင်လာ သောကောင်းကင်တမန် ခုနှစ်ပါးရှိ၏။ ဤဘေး ဒဏ်များသည် နောက်ဆုံးသောဘေးဒဏ်များ ဖြစ်၏။ အကြောင်းမူကား ဤဘေးဒဏ်များပြီး နောက် ဘုရားသခင်၏အမျက်တော်သည် ပြီး ဆုံးသွား၏။

²မီးနှင့်ရေခဲသော ဖန်ပင်လယ်ကဲ့သို့ ရှိ သည်ကို ငါမြင်၏။ သားရဲနှင့်၎င်း၊ သူ၏ရုပ်တု နှင့်၎င်း၊ သူ၏နာမအရေအတွက်နှင့် ၎င်းလွတ် ၍အောင်မြင်သောသူတို့သည် ပင်လယ်နားမှာ ရပ်နေကြ၏။ ဤသူတို့၌ ဘုရားသခင်ပေးတော် မူသောစောင်းများရှိ၏။ ³သူတို့သည် ဘုရား သခင်၏ကျွန်မောရေသီချင်းနှင့် သိုးသငယ်၏သီ ချင်းကို သီဆိုနေကြ၏။

“အနန္တတန်ခိုးနှင့်ပြည့်စုံတော်မူသော ထာ ဝရအရှင် ဘုရားသခင် ကိုယ်တော်သည် ကြီးမား၍အံ့ဩဖွယ်ကောင်းသောအရာ များကို ပြုတော်မူ၏။ လူမျိုးတကာတို့၏ ဘုရင်ကိုယ်တော်၏ လမ်းသည်ဖြောင့် မတ်မှန်ကန်၏။

⁴ အိုထာဝဘုရား လူမျိုးအပေါင်းတို့သည် ကိုယ်တော်ကို ကြောက်ရွံ့မည်။ လူအ ပေါင်းတို့သည် ကိုယ်တော်၏နာမကို ချီး မှမ်းမည်။ ကိုယ်တော်သာလျှင် သန့်ရှင်း တော်မူ၏။ လူမျိုးအပေါင်းတို့သည် ကိုယ် တော်ရှေ့တော်၌ လာ၍ ကိုးကွယ်ကြ လိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ ကိုယ် တော်သည် မှန်ကန်သောအရာတို့ကို ပြု တော်မူကြောင်း ထင်ရှား၏။”

⁵ဤအရာပြီးနောက် သန့်ရှင်းသောဘုရား သခင်ရှေ့တော်*၌ ဗိမာန်တော်ကို ကောင်း ကင်ဘုံ၌ ဖွင့်ထားသည်ကို ငါမြင်၏။ ⁶ဘေးဒဏ် ခုနှစ်ပါးကို သယ်ဆောင်လာသော ကောင်း ကင်တမန်ခုနှစ်ပါးသည် ဗိမာန်တော်ထဲမှ ထွက် လာ၏။ သူတို့သည် သန့်ရှင်းတောက်ပြောင် သောပိုက်ဆံကြိုးဖြင့် ရက်သောအဝတ်ကို ဝတ် ဆင်ထား၏။ရင်ဘတ်တွင် ရွှေခါးစည်းကို ဝတ် ဆင်ထား၏။ ⁷ထို့နောက် သတ္တဝါလေးပါးတွင် တစ်ပါးသည် ကောင်းကင်တမန်ခုနှစ်ပါး အား ရွှေခွက်ဖလားခုနှစ်လုံးကိုပေး၏။ ထိုခွက်များ သည် အစဉ်အမြဲ အသက်ရှင်သောဘုရား သခင်၏အမျက်တော်နှင့် ပြည့်လျက်နေ၏။ ⁸ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းတန်ခိုးအာနုဘော်တော် ကြောင့် ဘိမာန်တော်သည် မီးခိုးနှင့်ပြည့်နှက် လျက်ရှိ၏။ ကောင်းကင်တမန်ခုနှစ်ပါး၏ဘေး ဒဏ်ခုနှစ်ပါးမကုန်မှီတိုင်အောင် ဗိမာန်တော်ထဲ သို့အဘယ်သူမျှမဝင်နိုင်။

ဘုရားသခင်၏အမျက်တော်နှင့် ပြည့်သောခွက်ဖလားများ

16 ထို့နောက် ဗိမာန်တော်မှ ကျယ်လောင် သောအသံကို ငါကြား၏။ ထိုအသံက “သွားကြလော့၊ ဘုရားသခင်၏အမျက်တော် ဖလားခုနှစ်လုံးကို မြေကြီးပေါ်သို့ သွန်းလောင်း ကြလော့” ဟုကောင်းကင်တမန်ခုနှစ်ပါးတို့အား ပြောဆို၏။

²ပထမကောင်းကင်တမန်သည် ထွက်သွား ၍ မိမိဖလားကို မြေကြီးပေါ်သို့ သွန်းလောင်း ၏။ ထိုအခါသားရဲ၏ တံဆိပ်အမှတ်အသားရှိ၍

သန့်ရှင်းသောဘုရားသခင်ရှေ့တော် မူရင်းအရ၊ “သက် သေခံချက်တဲတော်၊” ဓမ္မဟောင်းကာလ၌ ပညတ်တော် ဆယ်ပါး ရေးသားခဲ့သော ကျောက်ပြားများထာခဲ့သော တဲတော်ထဲမှာ ရှိသည့်သန့်ရှင်းသောအခန်း၏နာမည်၊ ဤအရာများသည် ဘုရားသခင်နှင့်သူတို့၏သဘော တူညီမှု သက်သေအထောက်အထား ဖြစ်သည်။ ဤ အခန်းသည် ထာဝရဘုရားက သူတို့အကြားမှာ နေ ထိုင်တော်မူသော နေရာဖြစ်သည်။

သူ၏ရုပ်တုကို ကိုးကွယ်သောလူအပေါင်းတို့၌ အလွန်ဆိုးသောအနာစိမ်းပေါက်လေ၏။

³ဒုတိယကောင်းကင်တမန်သည် မိမိဖလားကို ပင်လယ်ထဲသို့ သွန်းလောင်း၏။ ထိုအခါ ပင်လယ်ရေသည် လူသေ၏အသွေးကဲ့သို့ သွေးဖြစ်သွား၏။ အသက်ရှင်သော ပင်လယ်ရေသတ္တဝါ ရှိသမျှသည် သေကြ၏။

⁴တတိယကောင်းကင်တမန်သည်မိမိဖလားကို မြစ်နှင့် စမ်းရေတွင်းပေါ်သို့ သွန်းလောင်း၏။ မြစ်နှင့်စမ်းရေတို့သည် အသွေးဖြစ်ကြ၏။ ⁵ထိုအခါ ရေကောင်းကင်တမန်က ဘုရားသခင်အား ပြောသောစကားကို ငါကြားရ၏။

“ကိုယ်တော်သည် ပစ္စုပ္ပန်၊ အတိတ်၊ အနာဂတ်ကာလအစဉ်ရှိ၍ သန့်ရှင်းတော်မူသောသူဖြစ်၏။ ကိုယ်တော်သည် စီရင်တော်မူသည့်အမှုမှာ ဖြောင့်မတ်တော်မူ၏။

⁶ လူတို့သည် ကိုယ်တော်၏သန့်ရှင်းသူတို့နှင့် ပရောဖတ်တို့၏အသွေးကို သွန်းလောင်းကြ၏။ ယခုကိုယ်တော်သည် သူတို့အားအသွေးကို တိုက်တော်မူပြီ။ ဤအရာသည် သူတို့ခံထိုက်သောအရာဖြစ်၏။”

⁷ယင်ပလွင်ကလည်း

“မှန်ပါ၏။ အနန္တတန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံတော်မူသောထာဝရအရှင် ဘုရားသခင်၊ ကိုယ်တော် စီရင်တော်မူခြင်းအရာတို့သည် ဟုတ်မှန်ဖြောင့်မတ်ကြပါ၏။” ဟုပြောသောအသံကို ငါကြား၏။

⁸စတုတ္ထကောင်းကင်တမန်သည် မိမိဖလားကို နေပေါ်သို့သွန်းလောင်း၏။ နေသည် လူတို့ကိုမီးလောင်ရသောအခွင့်ကိုရ၏။ ⁹လူတို့သည် ပူအားကြီးသောအရှိန်ဖြင့်မီးလောင်ခြင်းကို ခံရ၏။ ထိုသူတို့သည် ဘုရားသခင်၏နာမတော်ကို ကျိန်ဆဲကြ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ဘုရားသခင်သည် ထိုဘေးဒဏ်တို့ကို ထိန်းချုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိ

တော်မူသောသူ ဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း လူတို့သည် သူတို့၏စိတ်နှလုံးနှင့် အသက်တာကို ပြောင်းလဲ၍ ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသရေတော်ကို ချီးမွမ်းရန် ငြင်းဆိုကြ၏။

¹⁰ပဉ္စမကောင်းကင်တမန်သည် မိမိဖလားကို သားရဲ၏ပလ္လင်ပေါ်သို့ သွန်းလောင်း၏။ ထိုအခါ သားရဲ၏နိုင်ငံတော်ကိုအမှောင်ကပုံးလွှမ်းလေ၏။ နာကျင်မှုကြောင့် လူတို့သည် မိမိ၏လျှာကို ကိုက်ကြ၏။ ¹¹နာကျင်မှုနှင့် အနာစိမ်းများကြောင့် လူတို့သည် ကောင်းကင်ဘုံရှိ ဘုရားသခင်ကို ကျိန်ဆဲကြ၏။ သို့သော်လည်း မကောင်းသောအရာကို ပြုလုပ်ခြင်းမှ လူတို့၏ စိတ်နှလုံးပြောင်းလဲပြီး ပြန်လှည့်လာရန် ငြင်းပယ်ကြ၏။

¹²ဆဌမကောင်းကင်တမန်သည် မိမိ၏ဖလားကို ဥပရတ်မြစ်ကြီးထဲသို့ သွန်းလောင်း၏။ မြစ်ထဲမှ ရေများခန်းခြောက်သွား၏။ အရှေ့မှလာသောဘုရင်အတွက် လမ်းကို ပြင်ဆင်ထားခြင်း ဖြစ်၏။ ¹³ထို့နောက် ဖားကဲ့သို့သော ဝိညာဉ်ဆိုး သုံးပါးတို့ကို ငါမြင်၏။ သူတို့သည်၊ မြေကြီး၏ပါးစပ်၊ သားရဲ၏ပါးစပ်နှင့် မိစ္ဆာပရောဖတ်၏ပါးစပ်ထဲမှ ထွက်လာကြ၏။ ¹⁴ဤဝိညာဉ်ဆိုးတို့သည် နတ်ဆိုး၏ဝိညာဉ်များ ဖြစ်ကြ၏။ နိမိတ်လက္ခဏာအမှုများကို ပြုလုပ်နိုင်သောတန်ခိုးသည် သူတို့၌ရှိ၏။ ထိုဝိညာဉ်ဆိုးတို့သည်လောကီတနိုင်ငံလုံးတွင်ရှိသော ဘုရင်တို့ထံသို့ သွား၍ အနန္တတန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံတော်မူသောဘုရားသခင်၏ကြီးမြတ်သောနေ့၌ စစ်တိုက်ရန် စုစည်းကြ၏။

¹⁵“နားထောင်လော့။ ငါသည် သူ့ခိုးကဲ့သို့ ရှုတ်တရက်လာမည်။ နိုးထလျက် ကိုယ့်အဝတ်ကိုစောင့်သောသူသည်မင်္ဂလာရှိ၏။ အကြောင်းမူကား၊ သူသည် အဝတ်အချည်းစည်းနှင့် သွားလာ၍ သူတစ်ပါးရှေ့၌ ရှက်စရာအကြောင်းရှိ လိမ့်မည်မဟုတ်။”

¹⁶ထို့နောက်ဝိညာဉ်ဆိုးတို့သည် ဟေဗြဲဘာသာအားဖြင့် အာမဂေဒန်အမည် ရှိသောအရပ်၌ ဘုရင်များကို စုစည်းကြ၏။

¹⁷သတ္တမကောင်းကင်တမန်သည် မိမိဖလားကို အာကာသကောင်းကင်ပေါ်သို့ သွန်းလောင်း၏။ ထိုအခါ ဗိမာန်တော်ထဲရှိပလ္လင်တော်ပေါ်မှ ကျယ်သောအသံထွက်လာ၏။ အသံက ပြောသည်မှာ “ပြီးဆုံးသွားပြီ” ဟူ၍ဖြစ်၏။ ¹⁸ထိုအခါ လျှပ်စစ်လက်ခြင်း၊ အသံမြည်ခြင်း၊ မိုဗ်းချုန်းခြင်းနှင့် ကြီးစွာသောလျှင်လှုပ်ခြင်းဖြစ်ကြ၏။ မြေကြီးပေါ်မှာ လူဖန်ဆင်းသည့်ကာလမှစ၍ မဖြစ်ခဲ့ဖူးသော အကြီးမားဆုံးလျှင်ဖြစ်၏။ ¹⁹မြို့ကြီးသည် သုံးပိုင်းကွဲထွက် သွား၏။ လူမျိုးတကာ၏မြို့များသည် ဖျက်ဆီးခြင်းခံရ၏။ ဘုရားသခင်သည် ကြီးမားသောဗာဗုလုန်ကို ဒဏ်ပေးရန် မေ့တော်မမူ။ ထိုမြို့ကို မိမိဆိုးဝါးသောဒေါသအမျက်နှင့် ပြည့်သောစပျစ်ရည်ခွက်ကို ပေးတော်မူ၏။ ²⁰ကျွန်းများအားလုံးပျောက်ကွယ်သွားပြီ။ တောင်များတို့သည်လည်းကွယ်ပျောက်ကြ၏။ ²¹ကြီးမားသောမိုဗ်းသီးများသည် မိုဗ်းကောင်းကင်မှ လူတို့အပေါ် သို့ကျလေ၏။ ဤမိုဗ်းသီးတစ်ခုစီသည် ပိဿနစ်ဆယ်ငါးခန့်လေး၏။ ဤမိုဗ်းသီးဒဏ်ကြောင့် လူတို့သည် ဘုရားသခင်ကို ကျိန်ဆဲကြ၏။ ဤဘေးဒဏ်သည်အလွန်ဆိုးဝါး၏။

သားရဲပေါ်မှမိန်းမ

17 ကောင်းကင်တမန် ခုနှစ်ပါးထဲမှ ဖလားခုနှစ်လုံးကို ကိုင်သောကောင်းကင်တမန်တပါးသည် ငါ့ထံသို့လာ၍ “ရေအပေါ်မှာ ထိုင်သောပြည်တန်ဆာမကြီး၌ စီရင်ချင်းအမှုကို ဝါပြုမည်။ ²လောကီဘုရင်တို့သည် မတရားသောမေထုန်ကို သူမနှင့်ပြုကြပြီ။ မြေကြီးသားတို့သည် သူမ၏မတရားသောမေထုန်အပြစ်၏ စပျစ်ရည်နှင့်ယစ်မူးကြပြီ” ဟုပြောဆို၏။ ³ထို့နောက် ကောင်းကင်တမန်သည် ငါ့ကို ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် သံကန္တာရသို့သယ်ဆောင်သွား၏။ ထိုနေရာတွင် နိုသောသားရဲပေါ်၌ ထိုင်နေသောမိန်းမကို ငါမြင်၏။ သားရဲသည် သူ့အပေါ်၌ဘုရားသခင်၏အသရေတော်

ကို ရုတ်ချရေးသားထားသောနာမတို့နှင့် ပုံးအုပ်ထား၏။ သားရဲတွင် ဦးခေါင်းခုနှစ်လုံးနှင့် ချိုဆယ်ချောင်းရှိ၏။ ⁴မိန်းမသည် ခရမ်းရောင်နှင့် အနီရောင်အဝတ်ကိုဝတ်ဆင်ထား၏။ သူမ၏ဝတ်ဆင်ထားသောရွှေ၊ ငွေ၊ ရတနာများနှင့် ပုလဲများကြောင့် သူမသည် တောက်ပလျက်ရှိ၏။ သူမ၏လက်ထဲတွင် ရွှေခွက်တစ်ခုရှိ၏။ ဤခွက်သည် ဆိုးဝါးသောအရာနှင့် မသန့်ရှင်းသော သူမ၏မတရားသောမေထုန်မှီဝဲသည့်အပြစ်များနှင့် ပြည့်နေ၏။ ⁵သူမ၏နဖူးပေါ်၌ ရေးထားသည့်နက်နဲသောဘွဲ့မူကား၊

**ဗာဗုလုန်မြို့ကြီး
ပြည်တန်ဆာတို့နှင့်မြေ၌စက်ဆုပ်ရွံ့
ရှာဘွယ်သောအရာတို့၏အဓိ ဟူ၍ဖြစ်၏။**

“ထိုမိန်းမသည် ယစ်မူးသည်ကို ဝါမြင်၏။ သူမသည် ဘုရားသခင်၏ သန့်ရှင်းသောလူတို့၏သွေးနှင့်ယေရှုကိုယုံကြည်သောကြောင့်ပြောဆိုနေသော သူတို့၏အသွေးဖြင့် ယစ်မူးနေ၏။ ငါသည် အမျိုးသမီးကို မြင်သောအခါ အံ့သြတွေ့ဝေနေ၏။ ⁷ထိုအခါ ကောင်းကင်တမန်က အကျွန်ုပ်အား “သင်အဘယ်ကြောင့် အံ့သြသနည်း။ ထိုမိန်းမ၏လျှို့ဝှက်သော အဓိပ္ပါယ်ကို၎င်း၊ ခေါင်းခုနှစ်လုံးနှင့် ချိုဆယ်ချောင်းရှိ၍ သူမစီးသောသားရဲ၏ လျှို့ဝှက်သောအဓိပ္ပါယ်ကို၎င်း သင့်အားငါပြောပြမည်။ ⁸သင်မြင်သောသားရဲသည်တစ်ချိန်တွင်အသက်ရှင်၏။ သို့သော်ယခုတွင်အသက်မရှင်။ သို့သော်လည်း ထိုသားရဲသည် အနက်ဆုံးတွင်းထဲမှ ထွက်လာ၍ ဖျက်ဆီးခြင်းကို ခံရန်သွားရလိမ့်မည်။ မြေကြီးပေါ်၌ရှိသော လူတို့သည် ထိုသားရဲကို မြင်သောအခါ အံ့သြကြလိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ တစ်ချိန်တွင် အသက်ရှင်သောသူသည်ယခု၌ အသက်မရှင်ပါ။ သို့သော်လည်း နောက်တစ်ဖန်လာလိမ့်မည်။ ထိုသူတို့သည် ကမ္ဘာတည်စကပင်လျှင် အသက်စာစောင်ထဲ၌ စာရင်းမဝင်သောသူများဖြစ်ကြ၏။

⁹“ဤအရာကို နားလည်ရန် ဥာဏ်ပညာရှိရမည်။ သားရဲပေါ်ရှိ ခေါင်းခုနစ်လုံးသည် ထိုမိန်းမထိုင်နေသောတောင်ခုနစ်လုံး ဖြစ်၏။ ဘုရင်ခုနစ်ပါးလည်း ဖြစ်၏။ ¹⁰ဘုရင်ငါးပါးသည် သေလွန်ပြီဖြစ်၏။ ဘုရင်တို့တွင် တစ်ပါးသည် ယခုအသက်ရှင်နေ၏။ နောက်ဆုံးဘုရင်သည် ကြွလာလိမ့်မည်။ သူ့ရောက်လာသောအခါ ခဏတာမျှသာနေမည်။ ¹¹တစ်ချိန်တွင်အသက်ရှင်ပြီး ယခုအသက်မရှင်သောသားရဲသည် ရှစ်ပါးမြောက်သောဘုရင်ဖြစ်၏။ ဤရှစ်ပါးမြောက်သောဘုရင်သည် ယခင်ဘုရင်ခုနစ်ပါးနှင့်သက်ဆိုင်၏။ သို့ဖြစ်၍ သူသည် ဖျက်ဆီးခြင်းခံခြင်းငှါထွက်သွားမည်။

¹²“သင်မြင်သော ချိုဆယ်ချောင်းသည် ဘုရင်ဆယ်ပါးဖြစ်၏။ ဤဘုရင်ဆယ်ပါးသည် သူတို့၏နိုင်ငံတော်ကို မရရှိသေး။ သို့သော်လည်း သားရဲနှင့်တစ်နာရီကြာမျှ အုပ်စိုးရသောတန်ခိုးကို သူတို့ရရှိလိမ့်မည်။ ¹³ဤဘုရင်ဆယ်ပါးသည် သဘောတူ၍သူတို့၏တန်ခိုးနှင့် အာဏာကို သားရဲအား ပေးလိမ့်မည်။ ¹⁴သူတို့သည် သိုးသငယ်ကို စစ်တိုက်ဆန့်ကျင်လိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း သိုးသငယ်သည် သူတို့ကို အောင်နိုင်လိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ သူသည်သခင်တကာတို့၏သခင်၊ ဘုရင်တကာတို့၏ဘုရင်ဖြစ်တော်မူ၏။ သူခေါ်တော်မူသောသူ၊ သူရွေးချယ်တော်မူသောသူနှင့်သစ္စာရှိသောသူတို့နှင့်အတူ အောင်နိုင်လိမ့်မည်။”

¹⁵ထို့နောက် ကောင်းကင်တမန်က “သင်သည် ပြည်တန်ဆာမထိုင်သော နေရာရေကို မြင်သည်ဟု ပြော၏။ ဤရေများသည် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ မြောက်များစွာသောလူ၊ ကွဲပြားသောလူမျိုးနွယ်စု၊ နိုင်ငံများနှင့် ဘာသာစကားများဖြစ်ကြ၏။ ¹⁶သင်မြင်သောချိုဆယ်ချောင်းနှင့် သားရဲသည် ထိုပြည်တန်ဆာကို မုန်းလိမ့်မည်။ သူမ၌ရှိသောအရာအားလုံးကို ယူ၍သူမကို အဝတ်အချည်းစည်းနှင့် ထားလိမ့်မည်။ သူတို့သည် သူမ၏အသားကို ကိုက်စား၍ မီးနှင့်ရှို့လိမ့်မည်။ ¹⁷ဘုရားသခင်သည် မိမိအကြံအစည်

တော်ကိုပြုခြင်းငှါ ထိုချိုဆယ်ချောင်းကို ခွင့်ပေးတော်မူ၏။ သူတို့သည် သားရဲအား အုပ်စိုးနိုင်သောတန်ခိုးကိုပေးရန် သဘောတူညီကြ၏။ ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသောအရာများ ပြည့်စုံပြီးသည်အထိ သူတို့အုပ်စိုးမည်။ ¹⁸သင်မြင်သောမိန်းမသည် လောကီရှင်ဘုရင်တို့ကို အုပ်စိုးသောမြို့ကြီးဖြစ်၏” ဟုပြောဆို၏။

ဗာဗုလုန်ပျက်ဆီးလိုက်ပြီ

18 ထို့နောက်အခြား သောကောင်းကင်တမန်သည် ကောင်းကင်မှ ဆင်းသက်သည်ကို ငါမြင်၏။ သူသည်ကြီးစွာသောတန်ခိုးရှိ၏။ ထိုကောင်းကင်တမန်၏ဘုန်းအသရေသည် မြေကြီးကို ထွန်းတောက်စေ၏။ ²သူသည် တန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံသောအသံဖြင့်

“သူမပျက်စီးသွားပြီ။ ဗာဗုလုန်မြို့ကြီးပျက်စီးသွားပြီ။ သူမသည် နတ်ဆိုးတို့၏အိမ်နှင့်မသန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်အားလုံး နေထိုင်သောနေရာ ဖြစ်လေပြီ။ သူမသည် ညစ်ညူးသော ငှက်မျိုးစုံနှင့် ညစ်ညူး၍ စက်ဆုပ်ဖွယ်သော တိရစ္ဆာန်မျိုးစုံတို့၏ နေရာဖြစ်လေပြီ။

³ မြေကြီးပေါ်ရှိ လူသားအားလုံးတို့သည် သူမ၏မတရားသော မေထုန်နှင့် ဘုရားသခင်၏အမျက်တော်ဖြစ်သော စပျစ်ရည်သောက်သုံးကြပြီ။ လောကီရှင်ဘုရင်တို့သည် မတရားသောမေထုန်ကို သူမနှင့်ပြုကြပြီ။ လောကီကုန်သည်တို့သည် သူမ၏ကြီးမားသော စည်းစိမ်ကြွယ်ဝခြင်းမှချမ်းသာလာကြပြီ” ဟုပြောဆို၏။

⁴ထို့နောက် ကောင်းကင်မှ တခြားသောအသံကား

“သူမ၏အပြစ်များနှင့် မပတ်သက်ရန်၎င်း၊ သူမ၌ ခံရမည့်ပြစ်ဒဏ်များမှ ကင်းလွတ်ရန်၎င်း၊ ငါ့လူမျိုးတို့ထိုမြို့ထဲမှ ထွက်လာကြလော့။

5 ထိုမြို့၏အပြစ်များသည် ကောင်းကင်ဘုံ တိုင်အောင် မှီကြသည်ဖြစ်၍၊ သူမ၏မတရားသော အမှုတို့ကို ဘုရားသခင်မေ့တော်မမူ။

6 သူမသည် အခြားသောသူကို ပေးအပ်သကဲ့သို့ ထိုမြို့အား ပေးဆပ်ကြလော့။ သူမပြုသမျှထက်နှစ်ဆပြန်၍ပေးဆပ်ကြလော့။ အခြားသောသူတို့အတွက် ပြင်ဆင်ထားသောသူမ၏စပျစ်ရည်ထက်နှစ်ဆပြင်းသောစပျစ်ရည်ကို သူမအတွက် ပြင်ဆင်ပေးကြလော့။

7 သူမသည် မိမိကိုယ်ကို များစွာသော ဘုန်းအသရေနှင့် ကြွယ်ဝသော အသက်တက်ကိုပေး၏။ ဆင်းရဲဒုက္ခများစွာနှင့်ဝမ်းနည်းမှုကို သူမအား ပေးကြလော့။ ‘ငါသည် ဘုရင်မဖြစ်၍ ငါ၏ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်နေ၏။ ငါသည် မုဆိုးမမဟုတ်။ ငါသည် မည်သည့်အခါမျှ ဝမ်းနည်းမည်မဟုတ်’ဟု သူမသည် မိမိကိုယ်ကို ပြော၏။

8 ထို့ကြောင့် မကောင်းသော အရာများသည် သူမထံကို တစ်ရက်အတွင်း ရောက်လာမည်။ သေခြင်း၊ ဝမ်းနည်းစွာ ငိုကြွေးခြင်း၊ ကြီးမားသော ဆာလောင်ခြင်းသည် ရောက်လာလိမ့်မည်။ သူမသည် မီးဖြင့်ပျက်ဆီးခံရမည်။ အကြောင်းမူကား၊ သူမကို စီရင်တော်မူသော သူ ဘုရားသခင်သည် တန်ခိုးကြီးတော်မူ၏။

9 “မတရားသော မေထုန်ကို သူမနှင့်ပြု၍ သူမ၏ကြွယ်ဝမှုကို မျှဝေခံစားသော လောကီရှင်ဘုရင်တို့သည် သူမမီးလောင်ခံရခြင်းမှ မီးခိုးကို မြင်ရလိမ့်မည်။ ထိုနောက် သူမ၏သေခြင်းကြောင့် ထိုရှင်ဘုရင်တို့သည် ငိုကြွေးပြီး စိတ်မကောင်းဖြစ်ကြမည်။¹⁰ ရှင်ဘုရင်တို့သည် သူမ၏ဆင်းရဲဒုက္ခများအတွက် ကြောက်ပြီး အဝေးမှ ရပ်နေကြလိမ့်မည်။

‘ဖြစ်ရလေခြင်း၊ ဖြစ်ရလေခြင်း အိုကြီးမားသောမြို့၊ ကြီးမားသောမြို့ သင်၏အပြစ်

စီရင်ခြင်းသည် တစ်နာရီအတွင်း ရောက်ပါပြီ’ ဟု ရှင်ဘုရင်တို့က ပြောလိမ့်မည်။

11 “လောကီကုန်သည် တို့သည် သူမအတွက် ငိုကြွေးပြီးဝမ်းနည်း နေလိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ သူတို့ရောင်းသော ပစ္စည်းများကို ဝယ်သော သူတစ်ယောက်မျှ ရှိမည်မဟုတ်ပေ။

12 သူတို့သည် ရွှေ၊ ငွေ၊ အဖိုးတန်ကျောက်များ၊ ပုလဲများ၊ ပိတ်ချောပြင် ပြုလုပ်သော အထည်များ၊ ခရမ်းရောင်အထည်များ၊ ပိုးထည်၊ ကြက်သွေးရောင်အထည်၊ အမျိုးမျိုးသော သိသို့န်သစ်သားများ၊ ဆင်စွယ်၊ အဖိုးတန်သော သစ်ကြေးဝါ၊ သံထည်နှင့် ကျောက်ဖြူများဖြင့် ပြုလုပ်သော ပစ္စည်းမျိုးစုံတို့ကို ရောင်း၏။¹³ ထိုကုန်သည်တို့သည် သစ်ကြံပိုး၊ အမေမုန်၊ နံသာပေါင်း၊ ဆီမွှေး၊ လောဗန်၊ စပျစ်ရည်၊ သံလွင်ဆီ၊ မုန်ညက်၊ ဂျုံမှုန့်၊ နွား၊ သိုး၊ မြင်း၊ လှည်းနှင့် လူ၏ခန္ဓာကိုယ်နှင့် ဝိညာဉ်များ ကိုရောင်း၏။

14 ‘အိုဗာဗုလုန်၊ သင်လိုအပ်သော ကောင်းသော အရာများသည် သင့်ထံမှ ထွက်သွားပြီ။ သင်၏စည်းစိမ်များနှင့် တင့်တယ်သော အရာရှိသမျှတို့သည် ပျောက်ကွယ်သွားကုန်ပြီ။ ထိုအရာများကို သင်ဘယ်သော အခါမျှ မရရှိရဟု ထိုကုန်သည်တို့က ငို၍ ပြောလိမ့်မည်။’

15 “ကုန်သည်တို့သည် သူမခံစားရသော ဝေဒနာကို ကြောက်ရွံ့ပြီး သူမနှင့်ဝေးသော အရပ်တွင် ရပ်ကြလိမ့်မည်။ ဤလူတို့သည် သူမထံသို့ ရောင်းသော ထိုအရာများမှ ချမ်းသာလာကြ၏။ ထိုသူတို့သည် ဝမ်းနည်းငိုကြွေးပြီ။¹⁶ သူတို့ကလည်း၊

‘ဖြစ်ရလေခြင်း၊ ကြီးမားသောမြို့အတွက် ဖြစ်ရလေခြင်း၊ သူမသည် ပိတ်ချောအထည်၊ ခရမ်းရောင်နှင့် ကြက်သွေးရောင်အဝတ်တို့ကို ဝတ်ဆင်ထား၏။ သူမသည် ရွှေ၊ ရတနာများနှင့် ပုလဲများဖြင့် တောက်ပနေ၏ ဟု ပြောလိမ့်မည်။

17 ဤစည်းစိမ်ရှိသမျှတို့သည် တစ်နာရီအတွင်း ပျက်စီးသွား၏။’

“ခပ်သိမ်းသောသင်္ဘောသူကြီး၊ သင်္ဘောနှင့် ခရီးသွားသောသူအပေါင်းတို့၊ သင်္ဘောသားများ၊ ပင်လယ်ကုန်သည်ရှိသမျှတို့သည် ဗာဗုလုန်မှ ဝေးစွာရပ်နေ၏။¹⁸ သူမမီးလောင်ခံရခြင်းမှ မီးခိုးများကို သူတို့မြင်သောအခါ သူတို့က ‘ဤကြီးမြတ်သောမြို့ကဲ့သို့ မည်သည့်မြို့မျှ မရှိပေ’ဟု ကျယ်လောင်စွာ ပြောကြ၏။¹⁹ သူတို့၏ခေါင်းပေါ်သို့ မြေမှုန့်များပစ်တင်ကြ၍ ဝမ်းနည်းစွာဖြင့်ငိုကြွေးကြလိမ့်မည်။ သူတို့က ကျယ်လောင်သော အသံဖြင့်ဖြစ်ရလေခြင်း၊

‘ကြီးမြတ်သောမြို့အတွက် ဖြစ်ရလေခြင်း၊ ပင်လယ်ထဲတွင် ရှိသောသင်္ဘောများကို ပိုင်သောသူတို့သည် သူမ၏ကြွယ်ဝမှုကြောင့် ချမ်းသာလာကြသော်လည်း တစ်နာရီအတွင်း ပျက်စီးသွားပြီ။²⁰ အိုကောင်းကင်၊ ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းသူ (တမန်တော်) ပရောဖက်တို့ကို ကြည့်၍ဝမ်းမြောက်ကြလော့။ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့ကို သူမပြုခဲ့သောအရာများကြောင့် သူမကို စီရင်ဆုံးမတော်မူပြီ” ဟုပြောဆို၏။

²¹ ထို့နောက် တန်ခိုးကြီးသောကောင်းကင်တမန်တစ်ပါးသည် ကြီးမားသောကျောက်ကို ကောက်ယူလိုက်၏။

“ထိုကျောက်သည်ကြီးမားသောကျောက်ကြိတ်စက်ကြီးကဲ့သို့ကြီး၏။ ကောင်းကင်တမန်သည်ပင်လယ်ထဲသို့ ကျောက်ကို ပစ်ချလိုက်ပြီးပြောသည်မှာ၊ ဗာဗုလုန်မြို့ကြီးကို ထိုကဲ့သို့ပစ်ချခြင်းခံရလိမ့်မည်။ ထိုမြို့သည် ဘယ်သောအခါမျှ မတွေ့ရတော့ပါ။

²² စောင်းသမားတို့၏စောင်းတီးသံ၊ အခြားတူရိယာတီးသောသီချင်းသံများ၊ ပလ္လသံ၊ တံပိုးသံများသင်၏အထဲတွင် တစ်ခါ

မျှ မကြားရတော့ပါ။ လက်တတ်သမားလည်း သင့်အထဲတွင် မတွေ့ရ။ ကြိတ်စုံသံလည်း သင့်အထဲတွင် မကြားရပါ။

²³ မီးခွက်၏အလင်းသည် သင့်အထဲတွင် မလင်းပါ။ သတို့သားနှင့် သတို့သမီး၏အသံလည်း သင့်အထဲတွင် မကြားရပါ။ သင်၏ကုန်သည်တို့သည်ကမ္ဘာ၏ကြီးမားသောသူများဖြစ်ကြ၏။ လူမျိုးအားလုံးတို့သည် သင်၏ပြုစားခြင်းအားဖြင့် လှည့်ပြားခြင်းကိုခံရကြပြီဟု ကောင်းကင်တမန်က ပြောဆို၏။

²⁴ ပရောဖက်တို့၏အသွေး၊ ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းသူတို့နှင့် မြေကြီးပေါ်မှာ အသတ်ခံရသော သူအပေါင်းတို့၏အသွေးကို သူမ၌ တွေ့၏။”

ကောင်းကင်ဘုံ၌ ရှိသောလူတို့သည် ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းခြင်း

19 ထို့နောက် ကောင်းကင်ဘုံ၌ စည်းဝေးသောသူ အများတို့၏အသံကဲ့သို့ ကျယ်လောင်သောအသံကို ငါကြား၏။ ထိုသူတို့သည်

“ဟာလေလူယ၊ အောင်မြင်ခြင်း၊ ဘုန်းအသရေနှင့် တန်ခိုးတော်သည် ဘုရားသခင်နှင့် သက်ဆိုင်၏။

² သူ၏စီရင်တော်မူခြင်း အရာတို့သည် မှန်ကန်ဖြောင့်မတ်၏။

ငါတို့၏ဘုရားသခင်သည် ပြည့်တန်ဆာမကြီးကို ပြစ်ဒဏ်ပေးတော်မူပြီ။ မိမိ၏မတရားသောမေထုန်အားဖြင့် မြေကြီးကို ဆိုးယုတ်စေပြီ။ ဘုရားသခင်သည် သူမအား မိမိအစေခံတို့ကို သွန်းသောအသွေးကြောင့် သူမကို ပြစ်ဒဏ်ပေးတော်မူပြီ” ဟုပြောဆိုကြ၏။

³ တဖန်သူတို့က

“ဟာလေလူယ၊ သူမသည် မီးကျွမ်းလောင်နေပြီ။ သူမ၏မီးခိုးသည် အစဉ်အ

မြဲလွင့်တက်သွားလိမ့်မည်” ဟုပြောဆိုကြ၏။

⁴ထိုအခါ အသက်ကြီးသူနှစ်ဆယ့်လေးဦးနှင့် သတ္တဝါလေးပါးတို့သည် ပြပ်ဝပ်ကြ၏။ ပလ္လင်တော်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူသောဘုရားသခင်ကို ကိုးကွယ်ကြ၏။ သူတို့ကလည်း

“အာမင်၊ ဟာလေလုယ” ဟုပြောဆိုကြ၏။

⁵ထို့နောက် ပလ္လင်တော်ပေါ်မှ ထွက်လာသော အသံကား၊

“ငါတို့၏ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းကြလော့။ သူ့အစေကိုခံသောသူအပေါင်းတို့နှင့် သူ့ကိုရိုသေကြသောလူကြီးလူငယ်အပေါင်းတို့၊ ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းကြလော့” ဟုဆို၏။

⁶ထို့နောက် စည်းဝေးသောလူများစွာ တို့၏ အသံကဲ့သို့ ငါကြားရ၏။ ရေလျှံသောအသံနှင့် ကျယ်လောင်သောမိုသ်းကြိုးသံ ကဲ့သို့သော အသံ ဖြစ်၏။ လူတို့က ပြောသည်မှာ

“ဟာလေလုယ၊ ထာဝရအရှင်၊ ငါတို့၏ ဘုရားသခင် အုပ်စိုးတော်မူ၏။ သူသည် အလုံးစုံတန်ခိုးတော်နှင့်ပြည့်စုံတော်မူ၏။

⁷ ငါတို့ ဝမ်းမြောက်ပျော်ရွှင်စွာနှင့် ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းအသရေတော်ကို ချီးမွမ်းကြပါကုန်အံ့။ အကြောင်းမှာ သိုးသငယ်၏မင်္ဂလာပွဲ ရောက်ရှိပြီ။ သတို့သမီးသည်လည်း ကိုယ်ကိုကိုယ် ပြင်ဆင်ပြီ။

⁸ ကောင်းမွန်သော ပိတ်ချောအဝတ်အထည်ကို သတို့သမီးဝတ်ရန် ပေးပြီးပြီ။ ထိုအဝတ်အထည်သည် တောက်ပြောင်သန့်ရှင်း၏။”

ဤကောင်းမွန်သော ပိတ်ချောအထည်သည် ဘုရားသခင်၏ သန့်ရှင်းသောလူတို့၏ကောင်းမှုကို ဆိုလို၏။

⁹ထို့နောက် ကောင်းကင်တမန်က “ဤအရာကိုရေးလော့။ သိုးသငယ်၏မင်္ဂလာဆောင်ပွဲသို့ ပိတ်ချောခြင်းကို ခံရသောသူအပေါင်းတို့သည် မင်္ဂလာရှိကြ၏။” ဟုငါအား ပြောဆို၏။ ထို့နောက် ကောင်းကင်တမန်က “ဤအရာသည် ဘုရားသခင်၏စစ်မှန်သောစကားတော်ဖြစ်၏” ဟုပြောဆို၏။

¹⁰ထို့နောက် ငါသည် ကောင်းကင်တမန်ကို ကိုးကွယ်ရန်သူ၏ခြေရင်း၌ ပြပ်ဝပ်၏။ သို့သော်လည်း သူက “ငါ့ကို မကိုးကွယ်နှင့်။ ငါသည် ယေရှု၏သမ္မာတရားကို ဆောင်သောသင်နှင့် သင်၏ညီအစ်ကိုများကဲ့သို့သော အစေခံသာဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်ကို ကိုးကွယ်လော့။ အကြောင်းမှာ ယေရှု၏သမ္မာတရားသည် ဝိညာဉ်တော်၏ပရောဖက်ပြုခြင်း ဖြစ်၏” ဟုငါအား ပြောဆို၏။

မြင်းဖြူစီးသောသူ

¹¹ထို့နောက် ကောင်းကင်ဘုံဖွင့်လှစ်လျက် ရှိသည်ကို ငါမြင်ရ၏။ ငါ၏ရှေ့တွင် မြင်းဖြူတစ်ကောင် ပေါ်လာ၏။ မြင်းဖြူစီးလာသူကို သစ္စာနှင့်မှန်ကန်သောသူဟုခေါ်၏။ စီရင်ခြင်းနှင့် စစ်ပြုရာတွင် မှန်ကန်သောသူဖြစ်၏။ ¹²မျက်စိတော်သည် တောက်လောင်နေသောမီးကဲ့သို့ဖြစ်၏။ ခေါင်းတော်ပေါ်၌သရဖူများကိုဆောင်း၏။ သူ့အပေါ်တွင် အမည်တစ်ခုရေးမှတ်ထား၏။ သို့သော်ထိုအမည်ကိုသူတစ်ယောက်တည်းသာသိ၏။ ¹³သွေးထဲတွင် နှစ်ထားသောဝတ်လုံကိုဝတ်ဆင်၏။ သူ၏အမည်မှာ ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ဖြစ်၏။ ¹⁴ကောင်းကင်၏စစ်သည်တို့သည် နောက်တော်သို့ လိုက်ကြ၏။ သူတို့သည် မြင်းဖြူကို စီး၍ဖြူစင်သောအဝတ်ကို ဝတ်ဆင်ကြ၏။ ¹⁵မြင်းစီးသူ၏ပါးစပ်ထဲမှ လူမျိုးတို့ကို အောင်နိုင်ရန် ထက်သောသန်လျက်ထွက်လာ၏။ သူသည် သူတို့ကို သံလုံတံဖြင့် အုပ်စိုးတော်မူမည်။ သူသည် စပျစ်သီးတို့ကို အနန္တတန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံတော်မူသောဘုရားသခင်၏ဒေသနာအမျက်တော်၏ စပျစ်ကြိတ်စက်

ဥပိန်းတော်မူမည်။¹⁶ သူ၏ဝတ်လုံတော်နှင့်ခြေ
တော်ပေါ်တွင်၊ “ဘုရင်တို့၏ဘုရင်၊ သခင်တို့၏
သခင်” ဟူသောအမည်ကို ရေးထားလျက်ရှိ၏။

**ဘုရင်တကာတို့၏ဘုရင်၊ သခင်
တကာတို့၏သခင်**

¹⁷ ထို့နောက်နေထဲမှာ ရုပ်နေသောကောင်း
ကင်တမန်တစ်ပါးကိုငါမြင်၏။ မြင့်သောကောင်း
ကင်အလယ်၌ ပျံနေသောငှက်အားလုံးတို့ကို
ကောင်းကင်တမန်က ဘုရားသခင်၏ကြီးမား
သောပွဲတော်အတွက် လာရောက်စုဝေးကြ
လေ့။¹⁸ ဘုရင်တို့၊ စစ်သူကြီးတို့နှင့် ကျော်
ကြားသောသူတို့၏အသားကိုစားရန် ဤနေရာ
သို့ လာရောက်စုဝေးကြလေ့။ မြင်းနှင့် မြင်း
စီးသူတို့၊ လူလွတ်တို့၊ အစေခံကျွန်တို့၊ အကြီး
အငယ် အမျိုးမျိုးသောလူတို့၏အသားကို စား
ရန်လာကြလေ့။” ဟုကျယ်လောင်သောအသံ
ဖြင့် ပြောဆို၏။¹⁹ ထို့နောက် သားရဲနှင့်လော
ကီရှင် ဘုရင်တို့ကို ငါမြင်၏။ သူတို့၏စစ်သည်
တို့သည် မြင်းစီးသူနှင့် သူ၏စစ်သည်တို့ကို စစ်
တိုက်ရန်စုဝေးကြ၏။²⁰ သို့သော်လည်း သားရဲကို
ဖမ်းမိကြ၏။ မိစ္ဆာပရောဖက်ကိုလည်း ဖမ်းမိကြ
၏။ ဤမိစ္ဆာပရောဖက်သည် သားရဲအတွက်
နိမိတ်များကို ပြုလုပ်ပေးသောသူဖြစ်၏။ သား
ရဲ၏တံဆိပ်လက်မှတ်ခံ၍ သူ၏ရုပ်တုကို ကိုး
ကွယ်သူတို့ကို လှည့်ဖြားရန် ဤမိစ္ဆာပရော
ဖက်သည် ထိုနိမိတ်များကိုပြု၏။ မိစ္ဆာပရော
ဖက်နှင့် သားရဲတို့ကို အသက်ရှင်လျက် ကန်
နှင့်လောင်သောမီးအိုင်ထဲသို့ ချပစ်ကြ၏။²¹ သူ
တို့၏စစ်သည်တို့သည် မြင်းစီးသူ၏ ပါးစပ်ထဲမှ
ထွက်လာသောသန်လျက်ဖြင့် သတ်ခြင်းခံရ
၏။ ငှက်အားလုံးတို့သည် ဝကြသည်အထိ သူ
တို့၏အသားကို စားကြ၏။

နှစ်ပေါင်းတစ်ထောင်

20 ထိုနောက် ကောင်းကင်မှ ကောင်းကင်
တမန်ဆင်းသက်သည်ကို ငါမြင်၏။ ထို
ကောင်းကင်တမန်၌ အောက်ခြေမရှိသောတွင်း

၏သောနှင့်ကြီးမားသောသံကြီးရှိ၏။² ကောင်း
ကင်တမန်သည် ရှေးဟောင်းမြေကြီးကို ဖမ်း
ဆီး၏။ ထိုမြေကြီးသည် မကောင်းဆိုးဝါး သို့မ
ဟုတ်စာတန်ဖြစ်၏။ ကောင်းကင်တမန်သည်
သူ့ကို နှစ်ပေါင်းတစ်ထောင်ချည်နှောင်ထား
လေ၏။³ ကောင်းကင်တမန်သည် မြေကြီးကို
အနက်ဆုံးသောတွင်းထဲသို့ ပစ်ချလှောင်ထား
၍ တံဆိပ်ခတ်လေ၏။ နှစ်ပေါင်းတစ်ထောင်
ကုန်ဆုံးသည့်အထိ မြေကြီးသည် လူအမျိုးမျိုး
တို့ကို မလှည့်စားနိုင်ရန် ကောင်းကင်တမန်
သည် ထိုသို့ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်၏။ နှစ်ပေါင်းတစ်
ထောင်ပြီးသည့်နောက်တွင် သူ့ကို ခဏသာ
လွတ်လပ်ခွင့်ပေးမည်။

⁴ ထိုနောက်ပလ္လင်တချို့အပေါ်မှာထိုင်သော
သူတို့ကို ငါမြင်၏။ သူတို့သည် တရားစီရင်နိုင်
သောတန်ခိုးကိုရကြ၏။ ထို့နောက် ဘုရားသခင်
၏နှုတ်ကပတ်တော်နှင့် ယေရှု၏သမ္မာတရား
အပေါ် သစ္စာရှိသောကြောင့် အသတ်ခံရသော
သူတို့၏ဝိညာဉ်များကို ငါမြင်၏။ ထိုသူတို့သည်
သားရဲသို့မဟုတ် သူ၏ရုပ်တုကို မကိုးကွယ်ကြ။
သူတို့သည် နဖူး၌၎င်း၊ လက်၌၎င်း၊ သားရဲ၏
တံဆိပ်လက်မှတ်မရှိ။ ထိုသူတို့သည် ပြန်လည်
အသက်ရှင်၍ ခရစ်တော်နှင့်အတူနှစ်ပေါင်းတစ်
ထောင် အုပ်စိုးရကြ၏။⁵ ကြွင်းသောလူသေတို့
သည် နှစ်ပေါင်းတစ်ထောင် မပြီးဆုံးသည့်တိုင်
ပြန်လည်ရှင်လာခြင်းမရှိ။ ဤအရာသည် ပထမ
ဦးဆုံးရှင် ပြန်လာခြင်းဖြစ်၏။⁶ ဤပထမဦးဆုံး
ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းကို ဝင်စားသောသူသည်
မင်္ဂလာရှိသောသူနှင့် သန်ရှင်းသောသူ ဖြစ်၏။
ဒုတိယသေခြင်းသည် ဤလူတို့အပေါ် မည်သည့်
တန်ခိုးမျှ မရှိတော့ပေ။ ဤသူတို့သည် ဘုရား
သခင်နှင့်ခရစ်တော်အတွက် ယဇ်ပုရောဟိတ်
များ ဖြစ်လိမ့်မည်။ ခရစ်တော်နှင့်အတူ နှစ်
ပေါင်းတစ်ထောင်အုပ်စိုးလိမ့်မည်။

စာတန်ကို အောင်နိုင်ခြင်း

⁷ နှစ်ပေါင်းတစ်ထောင် ပြီးဆုံးသောအခါ
စာတန်သည် ထောင်ထဲမှ လွတ်သောအခွင့်ကို

ရ၍ဂဂေါဂ၊ မာဂေါဂတည်းဟူသောမြေကြီး ပေါ်ရှိလူမျိုးအားလုံးကို လှည့်ဖြားရန် ထွက် သွားလိမ့်မည်။⁸ စာတန်သည် ပင်လယ်ကမ်း ခြေမှ သဲကဲ့သို့များပြားသောလူတို့ကို စစ်တိုက် ရန် စုစည်းလိမ့်မည်။⁹ စာတန်၏စစ်သားတို့ သည် မြေကြီးကို ဖြတ်သန်း၍ ဘုရားသခင်၏ လူတို့စုဝေးရာတပ်၌၎င်း၊ ဘုရားသခင်ချစ် သောမြို့၌၎င်း ဝန်းရံလျက် ချီတက်ကြ၏။ သို့ သော်လည်း ကောင်းကင်ဘုံမှ မီးကျ၍ စာတန် ၏စစ်သည်တို့ကို မျိုချလေ၏။¹⁰ ထိုနောက် လူ တို့ကိုလှည့်စားသောစာတန်ကို သားရဲနှင့်တကွ မိစ္ဆာပရောဖက်တို့သည် ငရဲမီးအိုင်ထဲသို့ ပစ်ချ ခြင်းခံရ၏။ သူတို့သည် နေ့ညမပြတ်ဝေဒနာကို ထာဝရခံရကြလိမ့်မည်။

ကမ္ဘာပေါ်ရှိလူများ စီရင်ခံရခြင်း

¹¹ ထို့နောက် ကြီးမားသောပလ္လင်ဖြူကြီး တစ်ခုကို ငါမြင်၏။ ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူ သောသူကိုလည်း ငါမြင်ရ၏။ မြေကြီးနှင့် မိုဗ်း ကောင်းကင်တို့သည်သူ၏ရှေ့တော်မှထွက်ပြေး သွားပြီး ပျောက်ကွယ်သွား၏။¹² ထို့နောက် သေလွန်သောသူကြီးသူငယ်တို့သည် ပလ္လင်ရှေ့ မှာရပ်နေသည်ကို ငါမြင်၏။ အသက်စာစောင် ကို ဖွင့်ထား၏။ အခြားသောစာအုပ်များလည်း ဖွင့်ထား၏။ သေလွန်သောသူတို့သည် သူတို့ပြု လုပ်ခဲ့သောအရာများကို စာစောင်များ၌ ရေး ထားသည့်အတိုင်း တရားစီရင်ခြင်းကို ခံရကြ ၏။ ဤအရာများသည် စာအုပ်ထဲတွင် ရေး သားထား၏။¹³ ပင်လယ်သည် မိမိ၌ရှိသောလူ သေတို့ကို ပြန်အပ်ပေး၏။ သေခြင်းနှင့် မရကာ နိုင်ငံသည်လည်း မိမိတို့၌ရှိသောလူသေတို့ကို ပြန်အပ်ပေးကြ၏။ လူအသီးသီးတို့သည် မိမိတို့ ပြုလုပ်သည့်အတိုင်း တရားစီရင်ခြင်းကို ခံရကြ ၏။¹⁴ ထိုအခါ သေခြင်းနှင့် မရကာနိုင်ငံတို့ကို မီးအိုင်ထဲသို့ ပစ်ချလေ၏။ ဤမီးအိုင်သည် ဒုတိ ယသေခြင်းဖြစ်၏။¹⁵ အသက်စာအုပ်ထဲ၌ အ မည်ရေးထားခြင်း မရှိသောသူတို့ကိုလည်း မီး အိုင်ထဲသို့ ချပစ်လေ၏။

ယေရုရှလင်မြို့သစ်

21 ထိုနောက်ကောင်းကင်သစ်နှင့် မြေကြီး သစ်ကို ငါမြင်၏။ ပထမကောင်းကင် နှင့် ပထမမြေကြီးတို့ ပျောက်ကွယ်သွားကြပြီ။ ယခုအခါမှစ၍ သမုဒ္ဒရာမရှိ။² ဘုရားသခင် အထံတော်ကောင်းကင်ဘုံမှ သန့်ရှင်းသောမြို့ ဆင်းသက်သည်ကို ငါမြင်၏။ ဤသန့်ရှင်းသော မြို့သည် ယေရုရှလင်မြို့သစ်* ဖြစ်၏။ ဤမြို့ သစ်သည် သတို့သားအတွက် ပြင်ဆင် ထား သောသတို့သမီးကဲ့သို့ ဖြစ်၏။³ ပလ္လင်ပေါ်မှ ကျယ်လောင်သောအသံကို ငါကြား၏။ ထို အသံက “ ဘုရားသခင်၏အိမ်တော်သည် လူတို့ နှင့်အတူရှိ၏။ သူသည် သူတို့နှင့်အတူ နေထိုင် တော်မူမည်။ သူတို့သည် ကိုယ်တော်၏လူများ ဖြစ် ကြလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင် သူတို့နှင့် အတူရှိပြီး သူတို့၏ဘုရားသခင်ဖြစ် တော် မူလိမ့်မည်။⁴ ဘုရားသခင်သည် သူတို့၏ မျက်စိ၌ မျက်ရည်ရှိသမျှတို့ကို သုတ်ပေးတော် မူမည်။ နောက်တဖန် သေခြင်း၊ ဝမ်းနည်းခြင်း၊ ငိုယိုခြင်းနှင့် နာကျင်မှုများမရှိရ။ ဟောင်းနွမ်း သောအရာတို့သည် ပပျောက်သွားကြပြီ။”

⁵ ပလ္လင်တော်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူသောသူ က “ကြည့်လော့။ ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ကို ငါ အသစ်ဖြစ်စေပြီ” ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ထို့နောက် “ဤအရာကို ရေးလော့။ အကြောင်းမှာ ဤ စကားသည် မှန်ကန်၍ ယုံကြည်ထိုက်၏” ဟု မိန့်တော်မူ၏။

⁶ ထို့နောက် ထိုသူက “အားလုံးပြီးစီးသွား ပြီ။ ငါသည် အာလဖနှင့်သြဝေမဖြစ်၏။ အစနှင့် အဆုံးလည်းဖြစ်၏။ ရေငတ်သောသူအားလုံးကို အသက်ထာဝရစမ်းရေကို အဖိုးမယူဘဲ ငါပေး မည်။⁷ အောင်နိုင်သောသူသည် ဤအရာကို ရရှိလိမ့်မည်။ ငါသည် သူ၏ဘုရားသခင် ဖြစ်၍ သူသည် ငါ့သားဖြစ်လိမ့်မည်။⁸ သို့သော်လည်း၊ ကြောက်တတ်သောသူ၊ မယုံကြည်သောသူ၊ စက်ဆုပ်ရွံ့ရှာဘွယ်ကောင်းသောသူ၊ လူအ

ယေရုရှလင်မြို့သစ် ထာဝရဘုရား၏လူများကို သူနှင့်အ တူနေထိုင်သောစိညာဉ်ရေးနှင့်ဆိုင်သောမြို့။

သက်ကို သတ်သောသူ၊ မတရားသောမေထုန် ဌှိ မှီဝဲသောသူ၊ ပြုစားတတ်သောသူ၊ ရုပ်တု ကိုးကွယ်သောသူနှင့် လိမ်လည်ပြောဆိုသော သူအပေါင်းတို့သည် ကန်နှင့်လောင်သောငှေ့မီး အိုင်ထဲ၌ နေရာရရှိမည်။ ဤအရာသည်ဒုတိယ သေခြင်းဖြစ်၏” ဟုမိန့်တော်မူ၏။

⁹နောက်ဆုံးသောဘေးဒဏ်ခုနှစ်ပါးနှင့်ပြည့် စုံသောခွက်ဖလား ခုနှစ်လုံးကို ကိုင်သော ကောင်းကင်တမန်ခုနှစ်ပါးတွင် တစ်ပါးသည် ငါ့ထံသို့လာ၏။ ကောင်းကင်တမန်က “ငါနှင့် လိုက်လာလော့။ သိုးသငယ်၏ခင်ပွန်းသတို့သ မီးကို ငါပြမည်” ဟုငါ့အားပြော၏။ ¹⁰သူသည် ဝိညာဉ်အားဖြင့် ကြီးမား၍ မြင့်သောတောင် သို့ ငါ့ကို သယ်ဆောင်သွား၏။ ကောင်းကင် တမန်သည်သန့်ရှင်းသောမြို့တော် ယေရုရှလင် ကို ငါ့အားပြ၏။ ထိုမြို့တော်သည် ဘုရားသခင် အထံတော်ကောင်းကင်ဘုံမှ ဆင်းလာ၏။

¹¹မြို့သည် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသရေတော် နှင့် တောက်ပနေ၏။ နဂါးသို့၊ ကျောက်သ လင်းကဲ့သို့ ကြည်လင်သော အဖိုးတန်သည် ရတနာ များကဲ့သို့ တောက်ပနေ၏။ ¹²မြို့သည် တံခါးတစ်ဆယ်နှစ်ပေါက်နှင့် ကြီးမားမြင့်မား သောမြို့ရိုးရှိ၏။ မြို့တံခါး၌ ကောင်းကင်တမန် ဆယ်နှစ်ပါးရှိ၏။ တံခါးတစ်ပေါက်စီပေါ်၌ ကျွဲသရေလမျိုးစုဆယ်နှစ်စု၏ နာမည်များရေး သားထား၏။ ¹³တံခါး အရှေ့ဘက်၌ သုံးပေါက်၊ မြောက်ဘက်၌ သုံးပေါက်၊ တောင်ဘက်၌ သုံး ပေါက်၊ အနောက်ဘက်၌ သုံးပေါက်ရှိ၏။ ¹⁴မြို့ ၏နံရံများကို ကျောက်အုတ်မြစ်* ဆယ်နှစ်ခု ပေါ်၌ တည်ထား၏။ ကျောက်ပေါ်တွင် သိုးသ ငယ်၏တမန်တော် ဆယ်နှစ်ပါးအမည်ကို ရေး သားထား၏။

¹⁵ငါနှင့်စကားပြောသော ကောင်းကင်တ မန်၌ရွှေဖြင့် ပြုလုပ်သောတိုင်းစရာပေတံတုတ် တစ်ချောင်းရှိ၏။ မြို့၏တံခါးနှင့် နံရံများကို တိုင်းတာရန် ဤပေတံကို ကောင်းကင်တမန်က

ကိုင်ထား၏။ ¹⁶မြို့ကို လေးထောင်ပုံ တည် ဆောက်ထား၏။ အလျားနှင့်အနံ့သည် တူ၏။ ကောင်းကင်တမန်သည် တုတ်တံနှင့် မြို့ကို တိုင်းတာ၏။ မြို့၏အရှည်သည် မိုင်*တစ် ထောင်ငါးရာမိုင်၊ အလျားတစ်ထောင်ငါးရာ မိုင်၊ အမြင့်တစ်ထောင်ငါးရာမိုင်ရှိ၏။ ¹⁷နံရံထု ကိုလည်း ကောင်းကင်တမန်က တိုင်း၏။ တစ် ရာလေးဆယ်လေးကုဗ* အမြင့်ရှိ၏။ ကောင်း ကင်တမန်သည် လူတို့အသုံးပြုသောအတိုင်း အတောအထွာကို အသုံးပြု၏။ ¹⁸နံရံကို နဂါးသို့ ကျောက်နှင့် ပြုလုပ်ထား၏။ မြို့ကို စင်ကြယ် သောဖန်သားပြင်ကဲ့သို့ ဖြူစင်လျက်ရှိ၏။ ¹⁹မြို့ နံရံ၏ အုတ်မြစ်ကျောက်ကို တန်ဆာဆင်ရန် အဖိုးတန်သော ကျောက်မျက်ရတနာအမျိုးစုံ ကိုအသုံးပြု၏။ ပထမအုတ်မြစ်၌ နဂါးသို့၊ ဒုတိ ယတွင် နီလာ၊ တတိယတွင် မဟူရ၊ စတု ထွတွင်မြ၊ ²⁰ပဉ္စမတွင် ကြောင်၊ ဆဌမတွင် ကျောက်နီ၊ သတ္တမတွင် ခရုသုလိတ်၊ အဌမ တွင် မျက်ရွှေ၊ နဝမတွင် ဥဿဖရား၊ ဒသမတွင် ခရုသုပြတ်၊ ဧကဒသမတွင် ဝါကီန္န၊ ဒွါဒသမ တွင် ဂေါ်မုတ်များရှိ၏။ ²¹တံခါးဆယ်နှစ်ပေါက် သည် ပုလဲဆယ်နှစ်ခုဖြစ်၏။ တံခါးတစ်ပေါက်စီ ကို ပုလဲတစ်လုံးစီဖြင့် ပြီး၏။ မြို့၏လမ်းကို ရွှေ အတိဖြင့် ပြုလုပ်၏။ ရွှေသည် မှန်သားကဲ့သို့ ကြည်လင်၏။

²²မြို့ထဲ၌ ဗိမာန်တော်ကို ငါမမြင်ရ။ အနန္တတန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံတော်မူသောသခင်ဘုရား နှင့် သိုးသငယ်သည် မြို့၏ဗိမာန် ဖြစ်တော်မူ၏။ ²³ထိုမြို့သည် နေနှင့်လ၏ အလင်းရောင်ကို အ လိုမရှိ။ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသရေတော်သည် မြို့ကို အလင်းပေး၏။ သိုးသငယ်သည် မြို့၏မီး ခွက်ဖြစ်၏။ ²⁴မြေကြီးပေါ်ရှိ လူမျိုးတို့သည် ထို မြို့ပေးသောအလင်းဖြင့် သွားလာကြလိမ့်မည်။

ကျောက်အုတ်မြစ် အဆောက်အဦး၏အခြေခံအုတ်မြစ် တွင် အသုံးပြုထားသောကျောက်တုံးကြီးများ။

မိုင် တစ်မိုင်မှာ ကိုက်200 လောက် အကွာအဝေးရှိသည်။ ၎င်းသည် ရောမမိုင်၏ရှစ်ပုံတစ်ပုံရှိသည်။

ကုဗ တစ်ကုဗသည် လူတံတောင်ဆစ်မှ လက်ချောင်း၏ ထိပ်များအထိရှိသည်။ ကိုက်ဝက်လောက်ရှိသည်။

လောကီရှင်ဘုရင်တို့သည် မိမိတို့ဘုန်းအသ
 ရေကို ထိုမြို့ထဲသို့ သယ်ဆောင်ကြလိမ့်မည်။
²⁵မည်သည့်နေ့တွင်မျှ မြို့၏တံခါးကို ပိတ်မည်
 မဟုတ်။ အကြောင်းမူကား၊ ထိုနေရာတွင်ည
 မရှိ။ ²⁶နိုင်ငံများ၏ ကြီးမြတ်မှုနှင့် ဂုဏ်အသရေ
 တို့သည် မြို့ထဲကို သယ်ဆောင်ကြလိမ့်မည်။
²⁷မသန်ရှင်းသောအရာများသည် မြို့ထဲသို့ မဝင်
 ရ။ စက်ဆုပ်ဖွယ်သောအရာပြုလုပ်သူနှင့်လိမ်
 လည်ပြောဆို သူတို့သည် မြို့ထဲကို မဝင်ရ။
 သိုးသငယ်၏အသက်စာစောင်၌ အမည်ရေး
 ထားသောသူတို့သာ မြို့ထဲသို့ ဝင်ရ၏။

22 ထို့နောက် ကောင်းကင်တမန်သည် အ
 သက်စမ်းရေး၏မြစ်ကို ငါ့အား ပြလေ
 ၏။ မြစ်သည် ကျောက်သလင်းကဲ့သို့ ကြည်
 လင်၏။ မြစ်သည် ဘုရားသခင်နှင့် သိုးသငယ်
 ၏ပလ္လင်တော်ထံမှ စီးဆင်းလာ၏။ ²မြို့လမ်းမ
 အလယ်၌ စီးဆင်းလာ၏။ အသက်ပင်သည်
 မြစ်၏တစ်ဘက်စီတွင်ရှိ၏။ အသက်ပင် သည်
 တစ်နှစ်လျှင် ဆယ်နှစ်ကြိမ်အသီးသီး၏။ လစဉ်
 အသီးသီး၏။ သစ်ပင်မှ သစ်ရွက်များသည် လူ
 အမျိုးမျိုးတို့၏ ရောဂါပျောက်ကင်းစေခြင်းငှါ
 ဖြစ်၏။ ³ထိုမြို့၌ ဘုရားသခင်က အပြစ်ရှိ
 သည်ဟု စီရင်သောအရာတစ်စုံတစ်ခုမျှမရှိ။
 ဘုရားသခင်နှင့် သိုးသငယ်၏ပလ္လင်တော်သည်
 မြို့၌ရှိလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်၏အစေခံများ
 သည် သူ့ကို ကိုးကွယ်လိမ့်မည်။ ⁴သူ၏မျက်နှာ
 တော်ကို သူတို့မြင်ကြလိမ့်မည်။ သူတို့၏နဖူး
 ပေါ်၌ ဘုရားသခင်၏နာမတော်ကို ရေးထား
 လိမ့်မည်။ ⁵ထိုမြို့၌ ညဉ့်မရှိ။ လူတို့သည် မီး
 အိမ်၏အလင်းနှင့် နေ၏အလင်းကို အလိုမရှိ။
 သခင်ဘုရားသည် သူတို့ကို အလင်းပေးတော်မူ
 လိမ့်မည်။ သူတို့သည် ရှင်ဘုရင်ကဲ့သို့ အစဉ်
 အမြဲအုပ်စိုးလိမ့်မည်။

⁶“ကောင်းကင်တမန်ကလည်း ဤနှုတ်က
 ပတ်တော်သည် မှန်ကန်၍ ယုံကြည်ထိုက်၏။
 ထာဝရဘုရားသည် ပရောဖက်ဝိညာဉ်တို့၏
 ဘုရားသခင်ဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်သည် မိမိ
 ကောင်းကင်တမန်တော်တို့ကို မကြာခင် ဖြစ်

ပေါ်လာမည့်အရာများကို မိမိအစေခံများအား
 ပြရန် စေလွှတ်တော်မူ၏။ ⁷နားထောင်လော့။
 ငါသည် မကြာမှီ ကြလာမည်။ ဤစာစောင်
 ထဲတွင် ရေးသားသောအနာဂတ္တိစကားကို နာ
 ခံသောသူသည် မင်္ဂလာရှိ၏” ဟုပြောဆို၏။

⁸ငါယောဟန်သည် ဤအရာများကို ကြား
 ၍ မြင်သောသူဖြစ်၏။ ငါသည် ဤအရာများ
 ကို ကြား၍ မြင်ပြီးသောအခါ ထိုအရာများကို
 ပြသော ကောင်းကင်တမန်၏ခြေရင်း၌ ကိုး
 ကွယ်ရန် ပြင်ပင်၏။ ⁹သို့သော်လည်း၊ ကောင်း
 ကင်တမန်က “ငါကို မကိုးကွယ်နှင့်။ ငါသည်
 သင်နှင့်သင်၏ညီအစ်ကို ပရောဖက်တို့ကဲ့သို့
 သော အစေတော်ခံဖြစ်၏။ ငါသည် ဤစာ
 စောင်ထဲ၌ရှိသောစကားများကိုလိုက်နာသော
 သူတို့ကဲ့သို့ အစေတော်ခံဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်
 ကိုသာ ကိုးကွယ်သင့်၏ဟု” ငါအား ပြော၏။

¹⁰ထို့နောက် ကောင်းကင်တမန်က “ဤစာ
 စောင်ထဲ၌ ရေးသားသောအနာဂတ္တိစကားကို
 မဂုဏ်နှင့်။ ဤအရာများဖြစ်ပေါ်ရန် အချိန်နီး
 လာပြီ။ ¹¹အမှားကို ပြုလုပ်သောသူသည် ဆက်
 လက်၍ မှားယွင်းပါစေ။ မသန်ရှင်းသောသူ
 သည် ဆက်လက်၍ မသန်ရှင်းဘဲ နေပါစေ။
 အမှန်ကို ပြုသောသူသည် ဆက်လက်၍ အမှန်
 ကို ပြုပါစေ။ သန်ရှင်းသောသူကို ဆက်လက်၍
 သန်ရှင်းပါစေ။”

¹²“နားထောင်လော့။ ငါသည် မကြာခင်
 လာလိမ့်မည်။ ငါနှင့်အတူ ဆုလားဒ်များဆောင်
 ယူလာမည်။ လူအသီးသီးတို့သည် မိမိတို့ပြု
 လုပ်သည့်အတိုင်းမိမိ ပြုလုပ်ခဲ့သောအရာများ
 အတွက် ငါပြန်ပေးဆပ်မည်။ ¹³ငါသည် အာလဖ
 ဖြစ်၏။ သြမေဃလည်းဖြစ်၏။ အဦးဆုံးသော
 သူ၊ နောက်ဆုံးသောသူဖြစ်၏။ အစနှင့်အဆုံး
 ဖြစ်၏။

¹⁴“မိမိဝတ်ရုံများကို ဆေးကြောသောသူတို့
 သည် မင်္ဂလာရှိမည်။ အသက်ပင်မှ အသီးကို
 စားရသောအခွင့်ရှိမည်။ မြို့ထဲသို့ တံခါးမှ ဝင်
 ခွင့်ရမည်။ ¹⁵မြို့၏အပြင်ဘက်၌ မကောင်း
 သောသူ၊ ပြုစားတတ်သောသူ၊ မတရားသော

မေထုန်၌ မှီဝဲသောသူ၊ လူ့အသက်ကို သတ်
သောသူ၊ ရုပ်တု* ကိုးကွယ်သောသူ၊ လိမ်
လည်မှုကို ကြိုက်၍ လိမ်လည်ပြောဆို တတ်
သောသူအားလုံးတို့ရှိကြ၏။

¹⁶“ငါ့ယေရှုသည် အသင်းတော်များကို
ဤအရာများပြောပြရန် ငါ၏ကောင်းကင်တ
မန်ကို စေလွှတ်၏။ ငါသည် ဒါရိဒါအမျိုးအနွယ်မှ
ဆင်းသက်လာ၏။ ငါသည် ထွန်းလင်းတောက်
ပသောမိုးသောက်ကြယ်ဖြစ်၏။”

¹⁷ဝိညာဉ်တော်နှင့်သတို့သမီးက “လာခဲ့ပါ”
ဟုဆိုကြ၏။ ဤအရာကို ကြားသောသူတိုင်း
လည်း “လာခဲ့ပါ” ဟုပြောပါစေ။ ရေငတ်သော
သူရှိလျှင် ထိုသူသည် လာပါစေ။ ထိုသူသည်
အသက်ရေကို လိုချင်လျှင် အဖိုးမပေးဘဲ အ
သက်ရေကို ယူပါစေ။

¹⁸ဤစာစောင်၏အနာဂတ္တိစကားကို ကြား

ရသောသူ အပေါင်းတို့အား ငါသတိပေးလိုက်
ပါ၏။ ဤစာလုံးများအား တစ်ဦးတစ်ယောက်
က ဖြည့်စွက်လျှင် ဤစာအုပ်ထဲ၌ ရေးထား
သောဘေးဒဏ်အားလုံးကို ဘုရားသခင်က
ထိုသူအား ပေးတော်မူလိမ့်မည်။ ¹⁹တစ်စုံတစ်
ယောက်သည် ဤစာစောင်၏အနာဂတ္တိစကား
ကို နှုတ်ပယ်လျှင် ဘုရားသခင်သည် ဤစာ
စောင်ထဲ၌ ရေးသားသောအသက်ပင်နှင့်၎င်း၊
သန့်ရှင်းသောမြို့တော်နှင့်၎င်း၊ ထိုသူနှင့်စပ်
ဆိုင်သော အခွင့်ကို နှုတ်ပယ်တော်မူမည်။

²⁰ယေရှုသည်ဤအရာအားလုံး မှန်ကြောင်း
ကို ပြောသောသူဖြစ်တော်မူ၏။ ယခုသူက“ငါ
သည် မကြာမှီ လာမည် မှန်ပေ၏” ဟုမိန့်တော်
မူ၏။ အာမင်၊ သခင်ယေရှု လာတော်မူပါ။

²¹အရှင်သခင်ယေရှု၏ ကျေးဇူးတော်သည်
လူ့အပေါင်းတို့၌ ရှိစေသတည်း။

ရုပ်တု ရုပ်တုများသည် ရုပ်တုဆင်းတုသို့မဟုတ် လူတို့က
နတ်ဘုရားကဲ့သို့ကိုးကွယ်သောအရာဝတ္ထုများဖြစ်သည်။

License Agreement for Bible Texts

World Bible Translation Center

Last Updated: September 21, 2006

Copyright © 2006 by World Bible Translation Center

All rights reserved.

These Scriptures:

- Are copyrighted by World Bible Translation Center.
- Are not public domain.
- May not be altered or modified in any form.
- May not be sold or offered for sale in any form.
- May not be used for commercial purposes (including, but not limited to, use in advertising or Web banners used for the purpose of selling online ad space).
- May be distributed without modification in electronic form for non-commercial use. However, they may not be hosted on any kind of server (including a Web or ftp server) without written permission. A copy of this license (without modification) must also be included.
- May be quoted for any purpose, up to 1,000 verses, without written permission. However, the extent of quotation must not comprise a complete book nor should it amount to more than 50% of the work in which it is quoted. A copyright notice must appear on the title or copyright page using this pattern: "Taken from the HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™ © 2006 by World Bible Translation Center, Inc. and used by permission." If the text quoted is from one of WBTC's non-English versions, the printed title of the actual text quoted will be substituted for "HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™." The copyright notice must appear in English or be translated into another language. When quotations from WBTC's text are used in non-saleable media, such as church bulletins, orders of service, posters, transparencies or similar media, a complete copyright notice is not required, but the initials of the version (such as "ERV" for the Easy-to-Read Version™ in English) must appear at the end of each quotation.

Any use of these Scriptures other than those listed above is prohibited. For additional rights and permission for usage, such as the use of WBTC's text on a Web site, or for clarification of any of the above, please contact World Bible Translation Center in writing or by email at distribution@wbtc.com.

World Bible Translation Center

P.O. Box 820648

Fort Worth, Texas 76182, USA

Telephone: 1-817-595-1664

Toll-Free in US: 1-888-54-BIBLE

E-mail: info@wbtc.com

WBTC's web site – World Bible Translation Center's web site: <http://www.wbtc.org>

Order online – To order a copy of our texts online, go to: <http://www.wbtc.org>

Current license agreement – This license is subject to change without notice. The current license can be found at: <http://www.wbtc.org/downloads/biblelicense.htm>

Trouble viewing this file – If the text in this document does not display correctly, use Adobe Acrobat Reader 5.0 or higher. Download Adobe Acrobat Reader from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/readstep2.html>

Viewing Chinese or Korean PDFs – To view the Chinese or Korean PDFs, it may be necessary to download the Chinese Simplified or Korean font pack from Adobe. Download the font packs from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/acrrasianfontpack.html>